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De komende maanden worden
helemaal fijn. Wedstrijden volgen
elkaar in hoog tempo op en bij
veel clubs staan mooie activitei-
ten op het programma. Super
Sundays, bruisende TD's, Pink-
ster- en familietoernooien en
swingende events met veel gezel-
ligheid en sfeer. Heerlijk dat het
allemaal weer kan!   

SPANNING
Bovendien breekt ook de periode
aan van de beslissingen. Met al-
lesbepalende wedstrijden waarin
de goede lijn moet worden door-
getrokken. Of in het geval het wat
minder lekker liep, te besluiten
het over een ander boeg te

gooien om nu wél de punten te
pakken. Het gaat dus ergens om
richting de kampioenschappen,
promoties, play-offs, play-outs of
degradatie. Zowel bij senioren als
ook bij de jeugd. 

PLAY-OFFS
In de Hoofdklasse Dames en de
Tulp Hoofdklasse Heren nadert
de ontknoping van het seizoen al
rap. Op 12 mei starten de play-
offs bij de dames. De heren be-
ginnen op 15 mei aan de
eindstrijd. In juni volgen de play-
offs en play-outs in de Promotie-
klasse, de Overgangsklasses, de
eerste klasses en de overige com-
petities. Evenals de play-offs bij
de jeugd en de Nederlandse
Kampioenschappen in diverse
leeftijdscategorieën.  

ORANJE
Voor de Oranjeteams staan diverse
FIH Pro Leagueduels op het pro-
gramma. Zo speelt het Nederlands
Elftal Dames in mei en juni wedstrij-
den tegen Argentinië, Engeland,
Duitsland en China. De Heren spe-
len in de maand juni maar liefst 10
wedstrijden in de Pro League. Re-
spectievelijk tegen Argentinië, En-
geland, Duitsland, India en Spanje 

WK 2022
Daarna wordt toegewerkt naar
hét hoogtepunt van deze zomer:
het WK Hockey Dames 2022 dat
in Nederland en in Spanje wordt
gespeeld. Uiteraard gaat Oranje
weer vol voor goud. Een goed
begin is daarbij van groot belang.
Reden te meer om Nederland bij
de poulewedstrijden in het Wage-
ner Stadion volop te steunen.  

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie
maanden. Het mag en kan ook
weer. Want hoewel het coronavi-
rus nog niet helemaal is verdwe-
nen, is het volop genieten op en
rond de velden. Genieten van
hockey en van alles wat de sport
zo mooi maakt. Heerlijk! Have fun
en let's stick together.

De 15e editie van het WK Hockey vindt voor
het eerst in de historie plaats in twee landen.
In Spanje én in Nederland. In de speelsteden
Terrassa en Amsterdam worden zowel de
poulewedstrijden als de kwartfinales gespeeld.
Het Wagener Stadion is het decor van in totaal
20 duels. De halve finales, de strijd om het
brons en de finale vinden plaats in Terrassa.

ORANJE
De Oranjedames zijn ingedeeld in Poule A en
nemen het daarin op tegen Duitsland, Ierland
en Chili. Poule B wordt gevormd door Enge-
land, Nieuw-Zeeland, India en China. Poule C
bestaat uit Argentinië, Spanje, Zuid-Korea en
Canada. In Poule D spelen Australië, België,
Japan en Zuid-Afrika.

POULE
Nederland speelt de poulewedstrijden uiter-
aard in het Wagener Stadion. Oranje start het

toernooi op zaterdag 2 juli tegen Ierland. Op 3
juli wacht Duitsland en op 6 juli Chili. Mocht
Nederland als eerste in de poule eindigen, dan
speelt het op dinsdag 12 juli 19:30 uur in Am-
sterdam de kwartfinale. De halve finales en de
finale worden gespeeld in het Spaanse Terras-
sa.

SCHEMA EN TICKETS
Het complete wedstrijdschema staat gepubli-
ceerd op wkhockey2022.com/wedstrijden. De

kaartverkoop is in volle gang. Tickets zijn ver-
krijgbaar via wkhockey2022.com/tickets.

TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor

tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. Dit geldt

uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is 

voor de Hockeykrant? Laat het ons weten. 

Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Het is eindelijk voorjaar! Na een natte maart en sneeuw in
april wordt het nu écht lente. De temperaturen stijgen en
alles groeit en bloeit. Ook op de hockeyvelden is het weer
genieten. Na een ontzettend lange periode van beperkingen
zijn de coronamaatregelen ten einde en is alles als vanouds.
Met publiek langs de lijn, gezelligheid in het clubhuis en
nagenieten op het terras. Wat hebben we dat gemist!

Fijne hockeymaanden!

Het aftellen is begonnen richting het
WK Hockey Dames 2022. Een uniek
toernooi dat wordt gespeeld in twee
landen: Spanje en Nederland. Van 1 tot
en met 17 juli 2022. Een nieuwe missie
voor de Oranjedames om voor de 12e
keer de wereldtitel te behalen.  

Nederland is regerend wereldkampioen.
In 2018 behaalde Oranje in Londen de
11e wereldtitel in de historie. In de finale
waren de Oranjedames met 0-6 een
maatje te groot voor Ierland. 

Hockeykrant Utrecht/Amersfoort is
een uitgave van De Hockeykrant.
Deze krant staat helemaal in het
teken van de hockeyverenigingen
in de regio Utrecht en Amersfoort.
Verspreiding vindt plaats via de
clubhuizen en de onlinekanalen
van de opgenomen verenigingen
en via www.hockeykrant.nl.
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Gilles van Hesteren kent die route
uiteraard ook. De coach begon dit
seizoen aan een opdracht die
vooraf al redelijk duidelijk was.
“Wij wisten van tevoren dat we
aan de onderkant zouden spelen,”
zegt hij realistisch. “De eerste
doelstelling was handhaving,
eventueel via de Play-outs. Daar
staan we nu en dat is ook ons ni-
veau. Wij hebben een groep waar-
van een derde nog geen of weinig
ervaring in de Hoofdklasse had.
En bovendien zijn we natuurlijk
ook op een aparte manier gepro-
moveerd.” 

PROMOTIE
De promotie was inderdaad
'apart', In het coronaseizoen
2020/2021 speelde SCHC slechts 6
wedstrijden in de Promotieklasse.
Daarin behaalde het net zoveel
punten als Schaerweijde en ook
het doelsaldo was gelijk. Sticht-
sche maakte echter drie doelpun-
ten meer en promoveerde daar-
door naar de Hoofdklasse. 

Dit betekende wel dat alles veran-
derde. Ook voor Gilles van Heste-
ren die werd aangesteld als opvol-
ger van Marieke Dijkstra. De
afgelopen jaren was hij actief bij
de Belgische topclub Dragons. “Ik
was ook naar SCHC gekomen als
we Promotieklasse hadden ge-

speeld, maar dit was een extra
mooie uitdaging. Wel was het een
nadeel dat wij pas in april duide-
lijkheid hadden en ikzelf in mei
ben begonnen. Daardoor kon ook
relatief laat worden gestart met
het vastleggen van spelers.” 

NIEUWKOMERS
SCHC versterkte zich met acht
nieuwkomers van wie Ties Klinkha-
mer, Marnix Kleinsman, Roderick
Tam en Floris de Ridder al ervaring
hadden in de Hoofdklasse. De an-
dere aanwinsten waren  vooral
jong en talentvol. “Wij hebben nu
eenmaal niet de middelen om bui-
tenlandse topspelers te betalen,
maar proberen binnen onze moge-
lijkheden maximaal te presteren.
Sommige jongens zijn wat bleu en
jong, maar ze willen graag leren en
zijn echt ambitieus. Dit merk je ook
aan de sfeer. Iedereen vindt het
leuk en we zijn nooit chagrijnig aan

een week gestart omdat we een
potje hadden verloren.”

SEIZOEN
Stichtsche startte het seizoen
spectaculair met een 3-3 tegen
Amsterdam. Daarna wisselde de
ploeg een aantal grote nederlagen
af met prima optredens. Onder
andere tegen De Bosch (4-4),
Oranje-Rood (1-1) en een belang-
rijke 3-2 winst op Hurley. Daar-
mee is de coach tevreden en dit
geldt zeker ook voor de ontwikke-
ling van het team. 

“Wij hebben veel progressie ge-
maakt in het tempo en maken van
keuzes, de technische uitvoering
en ook het spelen met overtui-
ging. Na de winterstop krijgen we
minder goals tegen en maken er
ook iets meer. De corners doen
we beter qua percentage. We zijn
wat rationeler ten opzichte van de

emotie in de eerste seizoenshelft.
Maar het gaat met ups en downs.
We moeten nog stappen maken in
volwassenheid, want wij geven
goals soms nog te naïef weg.”

KOMEND SEIZOEN
Deze volwassenheid gaat ook een
rol spelen in de Play-outs. “Als wij
in onszelf geloven, dan moeten we
in de Play-outs goed genoeg zijn
om in een hoog tempo te kunnen
spelen. We zullen zorgen dat wij er
klaar voor zijn, maar zekerheid is
er niet. In juni weten we meer en
dan is ook duidelijk hoe het ko-
mende seizoen eruit gaat zien.”

“Natuurlijk spelen we liever in de
Hoofdklasse, dat is nu eenmaal
'vetter'. Maar mocht het Promotie-

klasse worden, dan is de insteek
om weer te promoveren. De kern
van de spelersgroep blijft hoe dan
ook, de staf blijft bij elkaar en we
kennen elkaar nu allemaal wat
beter. 

TOEKOMST
Over de toekomst is Van Hesteren
positief. “Er komt een hele goede
jongenslijn aan. Diverse talenten
trainen al regelmatig mee met
Heren 1. Vier of vijf spelers zullen
komend seizoen dezelfde stap
kunnen maken. Dat is ook goed
voor de club, vanuit onze gezonde
hockeyambitie om spelers uit Bilt-
hoven en de naaste omgeving in
Heren 1 te krijgen. Daarmee zul-
len er nog meer mensen komen
kijken bij onze wedstrijden.”

HOCKEYKRANT UTRECHT/AMERSFOORTSCHC 5

SCHC via de Play-outs naar lijfsbehoud
BILTHOVEN  - Het worden
spannende weken voor de
heren van SCHC in de Tulp
Hoofdklasse Heren. Directe
degradatie lijkt afgewend,
maar voor plaats 10 of 11
strijdt de ploeg nog met
Tilburg. Bij de laatste com-
petitiewedstrijd op 8 mei
weet Stichtsche waar het
staat. Daarna is het vooral
zaak om scherp blijven
en in juni te knallen in de
play-outs, vermoedelijk
tegen Voordaan of hdm. 

Italiaans Elftal als
oefentegenstander
Voor SCHC eindigt de competitie in de Hoofdklasse op 8 mei met
de thuiswedstrijd tegen KZ. Daarna moet de ploeg nog ruim drie
weken overbruggen naar de Play-outs, die gepland staan op 1, 4 en
6 juni. 

Ter voorbereiding oefent SCHC in mei tegen een bijzondere tegen-
stander, het Italiaanse Elftal. Van Hesteren is namelijk ook bonds-
coach van Italië. Hij haalt het team in mei naar Nederland. “Na onze
laatste competitiewedstrijd spelen we op dinsdag of woensdag
tegen Italië. Dit om een serie wedstrijden te simuleren zoals in de
play-outs ook het geval kan zijn.”

“Daarna is er een weekend rust, zowel fysiek als mentaal en vervol-
gens nog twee weken opbouw naar de Play-outs. Dat is de uitda-
ging. Voor onze tegenstander in de Play-outs is dat anders. Zij spe-
len op zondag 29 mei nog competitie. Fysiek gezien kunnen wij ons
dus beter voorbereiden. Dat is een voordeel. Maar aan de andere
kant zijn we dan al wel dik drie weken uit de 'competitie-mindset'.
Dit maakt het ook spannend en leuk. Ik heb het nog nooit eerder
meegemaakt.”



www.indelucht.com

WIL JIJ MET JOUW TEAM DE
JUISTE START VAN HET 

(HOCKEY)SEIZOEN MAKEN?  

Organisatieadvies

Teamontwikkeling

Voor informatie: 
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Bureau Basalt en Lucht bieden
met "Het Wad Ophalen" 

een teamprogramma aan 
op Terschelling.

Al meer dan dertig jaar traint Martijn Drijver
hockeykeepers van over de hele wereld. Van
de jeugd tot olympisch niveau. Zijn geheim?

“Bij de Drijver Goalie Academy kijken we naar het
complete plaatje. Wil jij als keeper die ultieme red-
ding maken? Dan gaat het om zoveel meer dan alleen
de techniek van het keepen.” 
Ook het mentale gedeelte krijgt veel aandacht. “We
hebben geweldige trainers die positieve feedback en
tips geven. De sfeer is altijd opbouwend en positief.
We helpen jou om met meer vertrouwen in het doel
te staan.” 

BETER BEWEGEN
De Drijver Goalie Academy werkt ook aan jouw
fysieke ontwikkeling. “Bij ons word je niet alleen een
betere keeper, maar ook een betere atleet”, vertelt
Martijn, die door de jaren heen merkt dat kinderen
steeds minder goed bewegen. “Op scholen wordt
minder gymles gegeven. Ook thuis bewegen kinderen

minder, doordat ze vaak achter een scherm zitten.
Wij vinden: hoe beter je beweegt, hoe beter je kunt
keepen. Daarom besteden we veel aandacht aan
breed motorisch leren. We oefenen bijvoorbeeld
eerst kort voetenwerk, hand-oogcoördinatie of
balans. Daarna passen we dat toe in een uitdagende
keepersvorm. We hebben altijd de nieuwste oefenin-
gen, die aansluiten bij het hedendaagse hockey.”

COMPLEET AANBOD
Het mooie is: de Drijver Goalie Academy is er voor
elke gemotiveerde hockeykeeper, van ieder niveau.
“Je kunt wekelijks met ons trainen op onze locaties
bij HGC, Kampong en Pinoké. Ook verzorgen we 
clinics, dag- en overnachtingskampen. Kortom, het
hele jaar door kun jij bij ons terecht “, besluit Martijn.
“Wil jij morgen die ultieme redding maken? Dan gaan
we vandaag nog aan de slag!”

Check het complete aanbod op drijver.com

A D V E R T O R I A L

Zeg je hockeykeeper, dan zeg je Drijver Goalie Academy. “Er is niets mooiers dan trainen met
enthousiaste keepers die beter willen worden”, aldus Martijn Drijver. “Bij ons word je niet
alleen een betere keeper, maar ook een betere atleet.”

DE ZOMER 
VAN JE LEVEN
Wil jij een onvergetelijke zomer beleven? Een nog betere goalie
worden? En vrienden voor het leven maken? Dan zijn de Drijver
Goalie Camps iets voor jou! Al bijna dertig jaar weten keepers uit
de hele wereld ons te vinden. Voor trainingen van topniveau én
voor een topsfeer. De beste vakantiebestemming voor
gemotiveerde keepers van 8 t/m 21 jaar? Drijver Goalie Camps!

Datum Plaats Leeftijd

10-16 juli Antwerpen 10-16 jaar
10-16 juli Amsterdam 11-16 jaar
24-30 juli Amstelveen 12-15 jaar
24-30 juli Amsterdam 14-18 jaar
31 juli-6 aug Amstelveen 15-21 jaar

Meer info en aanmelden: drijver.com/kampen

KLAAR VOOR DE ULTIEME REDDING
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Roderick Weusthof, bestuurslid
tophockey van Kampong, is dan
ook al druk bezig. De oud-inter-
national en Hoofdklassetopscorer
aller tijden is eindverantwoorde-
lijk voor de technische zaken
rondom de topteams. Hij begon
ruim een jaar geleden aan zijn
bestuurlijke klus. 

LEUKE GROEP
“Om te beginnen is het harstikke
leuk en daar doe ik het voor,”
zegt Weusthof. “Maar ik doe het
natuurlijk niet in mijn eentje,
maar met een hele leuke groep.
Als afgevaardigde van het be-
stuur werk ik voor de Heren
samen met Mark Jebbink en Qui-
rijn Caspers. Aan de kant van de
Dames word ik ondersteund door
Alexander de Vries. En als pen-
ningmeester is Joost van den
Berg lid van de Tophockeycom-
missie. Allemaal leuke mensen
met hart voor Kampong.”

“We proberen alles zo goed mo-
gelijk te bestieren en steken er
een hoop energie in. Het kost
best veel tijd omdat je graag alles
goed wilt doen. Het zijn natuurlijk
wel vrijwilligersfuncties, maar als
we met het aantrekken of verlen-
gen van spelers bezig zijn of als
er een kaper op de kust is, dan
moet je snel kunnen schakelen.
Daar zijn al deze mensen toe be-
reid. Dat is prettig werken.”

TOEKOMST
Samen met de Commissie Top-
hockey is Weusthof ook verant-
woordelijk voor het bouwen aan
en versterken van de topselec-
ties. Bij de Heren wordt nadruk-
kelijk ingezet op de toekomst.

“Dat vinden we heel belangrijk.
Met jongens zoals Lars Balk, Jip
Janssen, Jonas de Geus, Terrance
Pieters, Ties Ceulemans, Derck de
Vilder en Bram van Battum heb-
ben we allemaal jongens in huis
die hier nog jarenlang kunnen
spelen.”

“Daar hebben we vol op ingezet.
Die kern daarvan ligt nu vast en
met een aantal spelers zijn we
nog in onderhandeling. Deze
groep moet in staat zijn de top-4
aan te vallen. Ook zal er weer 
talent uit onze eigen jeugd door-
stromen.”

ROUTINIERS
Dat het met het talent wel goed
zit, bewees Kampong tijdens de
Paasdagen, op het eindtoernooi
van de European Hockey League.
Zonder de geblesseerde routi-
niers Sander de Wijn, Robbert
Kemperman en Bjorn Kellerman
liep het jonge team op een haar
na de halve finales mis. 

“We hebben gezien dat er alsnog
een gretig en enthousiast team
op het veld stond,” zegt Weust-
hof. “Dit geeft vertrouwen. Des-
ondanks moeten wij volgend sei-
zoen inspelen op het vertrek van

Kemperman en rekening houden
met het vertrek van Kellerman.
We verwachten dat De Wijn blijft
en ook onze doelman David
Harte. Daarmee hebben we een
goede keeper, een goede corner
en een handvol internationals
aan boord. Rik Sprengers van Til-
burg is de eerste aanwinst van
buitenaf en daar zal het niet bij
blijven.” 

“Wij hebben plannen om op termijn
de top-4 aan te vallen,” aldus
Weusthof. “We vinden dat het haal-
baar is binnen onze club. Met alle
faciliteiten, het enthousiasme en
onze jeugd zouden we in staat moe-
ten zijn een team neer te zetten dat
kan meedoen om de play-offs.”

“Maar er moet wel wat gebeuren.
Met alle speelsters die de afgelo-
pen tien seizoenen op Kampong
hebben gespeeld, kun je werkelijk
een kampioensteam samenstel-
len. Denk aan bijvoorbeeld Eva de
Goede en Xan de Waard. Wij
moeten zorgen dat meiden met
zulke kwaliteiten langer bij ons
willen blijven.”

WELTEN
Daarvoor investeert Kampong in
nog betere randvoorwaarden en

er zal komend seizoen flink wat
routine worden toegevoegd. “We
hebben inmiddels een goede staf
neergezet en beschikken over
een jonge, maar talentvolle
Dames 1. Daarnaast zijn wij in
staat geweest om Lidewij Welten
aan te trekken. Soms moet je
even wat geluk hebben om op
het juiste moment toe te slaan,
maar het is gelukt. Het geeft een
enorme boost aan onze club.” 

Aansluitend werd ook de komst
van de Australisch international
Madison Fitzpatrick gemeld. 

“Het is nu zaak om de huidige
groep zoveel mogelijk bij elkaar te
houden en toe te werken naar
een hoger niveau, zowel in wed-
strijden als op trainingen. Lang-
zaamaan kunnen we zo stapjes
blijven maken.”

“Er is in ieder geval heel veel en-
thousiasme binnen de club en
ook sponsors zijn enthousiast. 
Er heerst een goede 'vibe' op
Kampong. De eerste frisse wind
waait in Utrecht en de komende
jaren gaan we de verdere stap-
pen zetten.”

'Er heerst een goede vibe op Kampong'

Roderick Weusthof bouwt aan de toekomst
UTRECHT - Twee vaandel-
teams die strijden in de
play-offs voor de landstitel.
Dat is het grote doel van
Kampong. Met jonge en
talentvolle teams bij zowel
de heren als de dames zijn
de voorwaarden er om ver-
der te groeien. De huidige
coaches liggen voor
komend seizoen vast en
directe versterkingen zijn
in aantocht. 

Waar de Heren van Kam-
pong al jaren in de top-4
spelen, is dat ook het doel
met Dames 1. De club heeft
ambitie en onderstreepte
dit duidelijk met het aan-
trekken van Lidewij Welten.

VERTREK
Bij de Heren van Kampong vertrekken twee routiniers. Bjorn Keller-
man maakte in januari bekend dat hij de club aan het einde van het
seizoen verlaat. De 31-jarige aanvaller speelde zeven seizoenen bij
Kampong. Het is nog niet bekend waar hij zijn carrière voortzet. 

Middenvelder Robbert Kemperman kiest na tien seizoenen Kam-
pong voor een nieuw avontuur. Hij maakt in de zomer de overstap
naar Amsterdam, waar hij wordt herenigd met oud-Kampong-coach
Alexander Cox. Assistent-coach Alex Verga neemt eveneens af-
scheid van Kampong. Hij keert terug naar zijn oude liefde Almere. 





Van de Kieft - eerder hoofdcoach
bij HIC in Amsterdam - kwam af-
gelopen zomer relatief laat bin-
nen bij Kampong. “Ik trof een vrij
smalle selectie aan, maar wel een
jong en getalenteerd team,” aldus
de oud-international. “ We zijn in
die fase nog bezig geweest met
mogelijke nieuwe aanwinsten,
maar alle speelsters lagen eigen-
lijk wel vast bij andere teams. Op
mijn verzoek hebben we toen be-
sloten om juist te investeren in
de eigen groep op het gebied van
mentale begeleiding.”

SAMENWERKING
Mentale begeleiding is de experti-
se van Van de Kieft. “Het is be-
langrijk om speelsters op die ma-
nier verder te ontwikkelen voor
de toekomst. Ben je fris in je
hoofd, dan kun je ook meer
geven op het veld. We hebben
geïnvesteerd in het groepsproces
en de individuele begeleiding.
Daarmee zijn we aan de slag ge-
gaan en dat is ook gelukt op de
Talent Academy. Daar zit een
coach op de spelersgroep en een
coach op de staf. De samenwer-
king is immers ook belangrijk.”

KWALITEITEN
Gezien de smalle selectie, moest
fysieke belasting met beleid wor-
den gemonitord. “We konden ons
geen blessures veroorloven en
dat is in het eerste deel van het
seizoen hartstikke goed gegaan.
We zijn vooral gaan coachen op
welke kwaliteiten we hadden en
die hebben we gericht ingezet.
Vervolgens hebben we gekeken
wat dan de beste opstelling zou
zijn op basis van die kwaliteiten.
Ook hebben we ingezoomd op
het versterken van de kwaliteiten
en dat gekoppeld aan het maken
van complimenten.”

RESULTATEN
In die fase was Van de Kieft met
haar team amper bezig met de
wedstrijdresultaten, maar vooral

met het teamproces. “Het is leuk
om complimenten te maken,
maar uiteindelijk wil je als team
natuurlijk ook stappen zetten. Die
hebben we in eerste instantie ge-
zocht in een bepaalde focus, zoals
doelen in de opbouw of juist in de
'press'. Daar hebben we bepaalde
zaken uitvergroot om beter in te
worden. Op basis van die doelen
hebben we per wedstrijd bekeken
wat er beter ging.”

Ondanks verlies of gelijkspel, was
er op die manier steeds meer ge-
loof in de aanpak. ”We lieten
goed spel zien en groeiden in de
dingen waarin we wilden groeien.
Daar kregen onze speelsters ver-
trouwen door. Op een gegeven
moment wonnen we wedstrijden
in de laatste vijf minuten, gewoon

door heel hard te werken en
stappen te blijven maken. Dat
werd beloond en vertaalde zich in
goede resultaten. In die fase had-
den we echt de smaak te pakken.
Het was onze kracht in het eerste
deel van het seizoen.”

ZAALSEIZOEN
Hoewel het team aardig op elkaar
ingespeeld was, kwam de onder-
breking van de veldcompetitie
voor een deel van de selectie als
zeer welkom. “Een aantal hunker-
de naar wat rust, maar helaas
hebben we in het zaalseizoen wel
een aantal blessures opgelopen.
Sinds begin februari zijn we niet
meer compleet geweest. De on-
derbreking door het WK voor
Jong Oranje kwam wel als geroe-
pen. Inmiddels zijn nog twee ba-
sisspeelsters afwezig. We speel-
den de afgelopen weken dus met
veel invallers, maar laten nog
steeds goed spel zien.”

EINDE SEIZOEN
Van de Kieft heeft veel vertrou-
wen in de goede afloop van de
competitie. “We kunnen de bles-
sures nu goed opvangen. De in-
vallers hebben zich goed kunnen
ontwikkelen en extra ervaring op-
gedaan. We wonnen onlangs in
een oefenduel van HGC en verlo-
ren nipt van Pinoké. Ik heb alle
vertrouwen in de goede afloop
van het seizoen, dus laat die laat-
ste duels maar komen.”

VOLGEND SEIZOEN
De Kampong-coach is blij met de
komst van Lidewij Welten en 
Madison Fitzpatrick. “Met deze
twee speelsters erbij hebben we
meer ervaring en balans in het
team. Zij kunnen ook het trainings-
niveau omhoog tillen en onze
jonge talenten begeleiden. Er zijn
veel potentials en als iedereen bij
elkaar kan blijven, dan staat er over
twee jaar echt een topteam. Daar
ben ik echt heel gelukkig mee.”
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UTRECHT - Fleur van de
Kieft begon in de zomer
van 2021 als coach van de
dames van Kampong. Ze
tekende een overeenkomst
voor drie seizoenen. Een
periode waarin gebouwd
wordt aan een jong en
talentvol team. Komend
seizoen zal de selectie 
flink worden versterkt 
met de komst van Lidewij
Welten en Madison 
Fitzpatrick. De club wil 
op termijn meestrijden 
om de play-offplekken.

Drie speelsters wereldkampioen
met Jong Oranje
De deelname van Jong Oranje aan het WK onder-21 in Zuid-Afrika
hing lange tijd aan een zijden draadje. Het toernooi dat oorspron-
kelijk in december 2021 stond gepland en door corona moest wor-
den uitgesteld, kwam in april opnieuw op de kalender te staan. Na
enige aanpassingen op verzoek van de KNHB werd uiteindelijk als-
nog een Nederlandse vertegenwoordiging afgevaardigd.

Carlijn Tukkers en Luna Fokke behoorden namens Kampong tot de
kerngroep van het team dat uiteindelijk in de WK-finale afrekende
met Duitsland. “Luna en Carlijn hebben het hartstikke goed gedaan
in Zuid-Afrika. Ze behoren kwalitatief tot de bovenkant van Jong
Oranje. Babette Backers is uiteindelijk ook nog meegegaan als re-
servekeeperster en heeft ook nog minuten gemaakt. Ze zijn blij en
met een mooie ervaring op zak teruggekeerd op Kampong.”

Fleur van de Kieft krijgt gewenste ervaring



A D V E R T O R I A L

De leukste hockeykampen
van Nederland bij jou 
in de buurt met gratis 
hockeystick!
In de mei- en zomervakantie kan jij deelnemen aan de leukste hockeykam-
pen van Nederland op o.a. AMHC Amersfoort, SV Phoenix, Schaerweijde en
Voordaan. Plezier en ontwikkeling staan centraal. Jij gaat waanzinnige
dagen hebben vol met plezier en uitdaging. Je zal merken dat je tijdens het
kamp snel een betere hockeyer wordt. Een masterclass van een topspeler
zal hier een bijdrage aan leveren. Met het super uitdagende programma en
enthousiaste trainers zal jij optimaal worden uitgedaagd. Ben jij erbij? Kijk
voor meer informatie op www.nationalesportkampen.nl. 

De kampen starten dagelijks om 9:30 uur
en zijn afgelopen om 16:30 uur. Eerder
brengen of later ophalen is geen enkel
probleem. Je slaapt dus lekker thuis.
Vanaf 5 jaar kan je meedoen aan het
Sport & Spelkamp en voor keepers is er
het Topkeeperskamp.

GRATIS STICK BIJ HOCKEYKAMP 
VAN DRIE DAGEN OF LANGER
Op hockeykamp en een nieuwe hockey-
stick? Dat klinkt toch waanzinnig! Bij elk
hockeykamp van drie dagen of langer
krijg jij een The Indian Maharadja hoc-
keystick cadeau. Je kan zelf je maat door-
geven op het aanmeldformulier en wij
zorgen dat de stick wordt uitgedeeld tij-
dens het kamp. Bekijk de voorwaarden
op onze website. 



Dames 1 draait steady mee in het
linkerrijtje. “Op dit moment kun-
nen wij niet meer promoveren.
Toch hebben wij dit seizoen wel
even bovenin mee kunnen draai-
en,” vertelt Sophie. “Dat ging lang
goed, maar we hebben een heel
jong team. De oudste speelster is
22 jaar en in de zomer is er veel
aanvulling geweest vanuit de
MA1. Andere teams zijn nu toch
net een stapje verder dan wij.”

INPASSEN
Zoals veel teams heeft ook Leus-
den ieder seizoen te kampen met
uitstroom van leden. “Er gaan
veel speelsters studeren. Dan
vliegen ze uit en gaan in Amster-
dam of Utrecht hockeyen. We
kunnen dus niet echt verder bou-
wen, maar moeten steeds weer
nieuwe meiden inpassen. Toch is
de animo best groot om in

Dames 1 te hockeyen. Volgend
jaar willen er zes speelsters door-
stromen. Onze coach Tom Hilde-
rink is ook de coach van meisjes
A1. Dus dat lijntje is heel kort en
dat is fijn. In deze fase van het
seizoen trainen de vaste invallers
ook al mee.”

VALENCIA
Dames 1 maakte in de winterpe-
riode een uitstapje naar het
Spaanse Valencia. “We moesten
aan het begin van het seizoen al-
lemaal 250 euro ophalen. En dan
hebben we nog onze teamtrui,
waar sponsoren op komen te
staan voor een bepaald bedrag.
De trip naar Valencia was echt

een hoogtepunt van ons seizoen.
We hebben dat eigenlijk nooit
eerder gedaan, het is niet echt
iets 'Leusdens' om naar het bui-
tenland af te reizen. Het hockey-
en tussen de palmbomen zullen
we niet snel vergeten.”

JONGENS B1
Naast het spelen in Dames 1
is Sophie ook actief als

trainer/coach van de B1. “Het
gaat qua uitslagen heel goed,
maar het verschil is eigenlijk veel

te groot. In de eerste seizoens-
helft hebben we op één punt na
de Super B niet gehaald. Nu zit-
ten we in niet zo'n sterke subtop-
klasse-poule en dan krijg je soms
zelfs dubbele cijfers. We houden
het leuk maar de uitdaging is he-
laas wel weg.”

DE NUL HOUDEN
Per wedstrijden worden er ande-
re subdoelen opgesteld. “We wil-
len sowieso elke wedstrijd geen
tegendoelpunt, dus de nul hou-
den. Tegen Zwolle hadden we als
subdoel om binnen vijf minuten
de 1-0 te scoren en dat is ook ge-
lukt. De coach van Zwolle vond
het juist wel leuk en vertelde dat

zij er heel veel van leren. Zij gin-
gen mee in ons tempo en onze
snelheid.”

PERSPECTIEF
Komend seizoen stroomt een
grote groep door naar de A1.
“Daar ligt de focus ook alvast op
Heren 1. Want ook de Jongens A1
heeft - net als bij de meiden - met
Martijn van der Luyt een coach
die ook bij Heren 1 zit. De kans is
groot dat onze tweedejaars B's
volgend jaar Super A zullen gaan
spelen en dat is een mooi voor-
uitzicht. Het uitzicht voor de nieu-
we Jongens B1 een beetje hetzelf-
de als dit seizoen. Super B
proberen te halen en anders Sub-
topklasse spelen.”

TOEKOMST
Waar haar eigen toekomst ligt,
weet Sophie nog niet. “Bij Dames
1 gaat het team best wel veran-
deren. Ik wil in ieder geval nog
een aantal jaren lekker hockeyen
op een leuk niveau. Dus ik moet
voor mezelf de keuze maken of ik
nog op Leusden blijf of een paar

jaar op een andere club wil hoc-
keyen. Daar moet ik in deze pe-
riode over gaan nadenken en dat
is best moeilijk.”

“Ik heb eerder in de B en A van
SCHC gehockeyd, dus ik ben al

eens van Leusden naar een ande-
re club gegaan. Ik weet wat me te
wachten staat, maar dat het ook
best moeilijk is om te vertrekken.
Dus het wordt een hele lastige
keuze. Mijn broer en zus hockey-
en ook en zij kunnen mij helpen.
En daarnaast mijn coach waar-
mee ik goed contact heb. We
gaan het meemaken.”

EEN DOORSNEE WEEK 
VAN SOPHIE VIS
• Op maandag training bij JB1;
• Op dinsdag training Dames 1;
• Woensdag is mijn enige

vrije dag;
• Donderdag training JB1;
• Vrijdag eerst training JB1, 

daarna training Dames 1;
• Zaterdag de Jongens B1

coachen;
• En op zondag wedstrijd 

met Dames 1.
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LEUSDEN - Sophie Vis is bij
MHC Leusden van alle
markten thuis. Zij is speel-
ster van Dames 1 en traint
en coacht daarnaast de Jon-
gens B1. Sophie is dan ook
zes dagen in de week op de
club te vinden. Dames 1
staat in de middenmoot
van de tweede klasse. De
Jongens B1 liep op één punt
de Super B mis en behaalt
nu wekelijks grote uitsla-
gen. Tijd om nieuwe sub-
doelen te stellen. 

Samenwerking Leusden
en Hoevelaken
MHC Leusden en MHC Hoevelaken gaan samenwerken in de jon-
genslijnen. Komend seizoen start een pilot voor de jongensteams
van D tot en met A waarbij een aantal combinatieteams wordt sa-
mengesteld. 

Jongens van Hoevelaken en Leusden vormen dan samen een team
voor een heel hockeyseizoen. Deze teams trainen en spelen dan af-
wisselend op MHC Leusden en MHC Hoevelaken. Iedereen blijft wel
lid van de eigen club. 

Met de samenwerking willen zowel Leusden als Hoevelaken hockey
aantrekkelijker maken en houden voor jongens van 12 jaar en
ouder. Beide clubs zien bij jongenshockey de nodige uitdagingen.
De komende weken worden de plannen verder uitgewerkt en ver-
volgens gedeeld met de leden.  

Sophie Vis: 

Zes dagen in de week hockey
FOTO’S: MHC LEUSDEN
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Heskes is nog niet op het punt
waar hij graag zou willen zijn. “Bij
beide teams loopt alles nog niet
helemaal zoals ik het op een wit
stuk papier zou mogen intekenen.
Maar dat was van tevoren be-
kend. Ik ben aan de klus begon-
nen om de verstoorde stroomlijn
tussen de meiden en de dames te
herstellen. Dat is mijn grotere op-
dracht en natuurlijk hoort het
erbij dat je de teams zo goed mo-
gelijk begeleidt en faciliteert.”

STUDEREN
Een belangrijk doel is dat AMHC in
de toekomst niet de lastigheden
tegenkomt, waarmee het nu heeft
te kampen. “Er was weinig door-
stroom van de jeugd naar Dames
1. Op zich niet zo vreemd omdat
Amersfoort nu eenmaal geen uni-
versiteit heeft en de jeugd dus ver-
trekt om te studeren. Dan ben je
dus een deel van de opleiding en
het potentieel kwijt. Dit seizoen
zijn we bij Dames 1 gestart met
een groep van dertien speelsters.
Dat is erg weinig om in de Eerste
Klasse te kunnen presteren.”

DUBBELEN
Vanuit de MA1 was de animo om
mee te doen met Dames 1 ook
niet zo groot. “Normaal gespro-
ken laat je een aantal A-speelsters
'dubbelen' in een weekend. Maar
zij zitten ook allemaal met exa-
mens, een baantje op zondag en
dergelijke. Bovendien vonden
sommige meiden het geen aan-
trekkelijk idee om in deze periode
twee wedstrijden te spelen. Dus
het was minder makkelijk dan het
op papier zou lijken.”

TRAJECT
In dat opzicht zijn de tijden wel
veranderd. “Vroeger heb ik als
klein mannetje met de Heren 1
meegespeeld,” mijmert Heskes.
“Je was zo blij als een kind in een
speelgoedwinkel als je alleen al
op de bank mocht zitten. Nu is de
situatie bij Amersfoort anders
omdat je eigenlijk op zondag me-
teen een hele wedstrijd zou moe-
ten invullen. De druk op de jeugd-
speelsters is daardoor ook
anders. Het is niet een traject dat
je in een paar maanden klaar
hebt. Dat kost eerder twee of drie
seizoenen.”

ASSISTENT
Heskes heeft nu zowel Dames 1
als de MA1 onder zijn hoede. “Vol-
gend seizoen zal ik naar alle waar-
schijnlijkheid Dames 1 blijven
coachen, maar bij de A1 komt er
iemand anders. Idealiter zou dat
dan ook de assistent bij de Dames
1 zijn, zodat je toch die brug
houdt. Het zijn allemaal zaken
waarmee we in deze fase van het
seizoen bezig zijn. Terwijl we ook
nog heel hard moeten werken om
Dames 1 in de Eerste Klasse te
houden.”

SEIZOEN
Daarmee stipt de coach een goed
punt aan. Amersfoort heeft het dit
seizoen lastig in de eerste klasse en
strijdt met Civicum en EHV om de
tiende plaats. Bovendien wacht nog
een pittig programma. “Er is een
aantal teams dat een stuk beter is,
dan is het lastig om resultaten te
halen. Wij moeten onze wedstrijden
eruit pikken en zorgen dat we dan
in onze beste vorm zijn.”

“Er zijn nog weinig kansen om te
kapitaliseren, maar in de komen-
de thuiswedstrijden tegen EHV en
Apeliotes zou iets te halen moe-
ten zijn. Als dat lukt, zetten we
een grote stap. Zo niet, zijn we ge-
wogen en te licht bevonden. Qua
organisatie, discipline, positiebe-
zetting en elkaar ondersteunen
hebben we flinke stappen gezet.
Maar we vergeten alleen dat het
balletje af en toe ook in het netje
van de tegenpartij moet.”

“Het leven van een coach gaat
niet altijd over rozen. We zitten in
de positie dat wij in één wedstrijd
het seizoen goed kunnen maken.
Ik heb er vertrouwen in dat als we
het proces goed blijven doen, dat
je uiteindelijk krijgt wat je ver-
dient. Of dat nu handhaving is of
niet, we zullen ermee moeten
leren leven.”

AMERSFOORT - Olaf Heskes
is bij AMHC bezig aan een
missie om de Meisjes A1 
en Dames 1 weer in één
stroomlijn te krijgen. Een
doel is om het plezier te 
hervinden en Dames 1 er
bovenop te helpen. Een
forse uitdaging is de uit-
stroom wegens studie elders
in het land. Dit seizoen
coacht Heskes zowel Dames
1 als de MA1. Na de zomer
neemt iemand anders het
stokje bij MA1 over.

Bij MA1 heeft Heskes hele an-
dere zorgen dan presteren in
de Subtopklasse. “Een aantal
speelsters zit tot over hun oren
in de examenzorgen. Iedere mi-
nuut aandacht moet naar
school, bijles en examentrai-
ning. Daar zit voor hen echt
honderd procent de prioriteit.
Dit betekent dat we af en toe
wat gemankeerd op het trai-
ningsveld staan. De wedstrijden
zijn niet altijd doelgericht naar
een resultaat, maar ook de uit-
laatklep van de week.”

KEUZES
“Concentratie en saamhorig-
heid zijn de aandachtspunten
in deze fase. De goede dingen
moeten we laten zien. Maar
ook accepteren dat het er af en
toe niet is. Het leven bestaat uit
keuzes. Als coach ligt mijn
focus bij het team, maar als
mens snap ik heel goed dat het
examen nu belangrijker is.
Maar we moeten wel samen de
goede dingen blijven doen.”

VOORWAARDEN
“Als jeugdopleider zeg ik: ple-
zier is de brandstof voor pres-
tatie en niet andersom. We
hopen dat ze allemaal slagen
en ook nog eens in Utrecht blij-
ven studeren. Amersfoort ligt
geografisch best handig en met
twee watervelden en een
prachtig clubhuis hebben we
het prima voor elkaar. De voor-
waarden zijn er om op termijn
in de subtop van Eerste Klasse
te spelen.”

Dames 1 en MA1 weer op één lijn

Meiden A1 vol in de examenstress
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Karlijn Verwers is speelster bij
AMHC en is lid van zowel de com-
municatie- als de evenementen-
commissie. Een ideale combi om
een dergelijke inzameling op
poten te zetten. Ze vertelt over
de aanleiding: “We hebben jaar-
lijks een verkoop van de gevon-
den voorwerpen. De opbrengst
gaat ieder jaar naar een goed
doel. Zo haalden we bijvoorbeeld
een paar honderd euro op voor
het G-hockey. Meestal deden we
dit aan het begin van het seizoen,
maar door corona lag er nu een
voorraad van zo'n anderhalf jaar.”

SORTEREN
De organisatie van de inzameling
was nog niet eens zo ingewikkeld,
omdat de kledingverkoop een
jaarlijks terugkerend fenomeen
is. “We hebben het goede doel nu
eigenlijk vrij recent bedacht, vlak

nadat de oorlog in Oekraïne uit-
brak. Op een avond hebben we
met drie of vier mensen alle kle-
ding op maat gesorteerd en af en
toe nog wat leden gebeld.”

SIMPEL
“Om extra input te krijgen, kon-
den leden nog extra sportkleding
of clubkleding inbrengen. Die
konden ze in een container depo-
neren. Voorheen werd er ook wel

eigen kleding ingebracht, maar
was de helft daarvan dan weer
voor die persoon. Dat gaf een
hele administratie. Deze keer
hebben we het simpel gehouden
en was de volledige opbrengst
voor het goede doel. Deze formu-
le werkt ook heel goed. Op een
vrijdagmiddag hebben we weer
gesorteerd en alles uitgezocht en
op tafels gelegd.“

ZATERDAG
Op zaterdagochtend tussen tien
en één konden alle zaken voor 5
euro worden gekocht. “Vooral
tussen tien en half elf was het al
heel druk omdat veel mensen na-
tuurlijk graag de mooie dingen
eruit willen kiezen. Overigens
hebben we er nog een actie aan
gekoppeld. We hebben het bar-

dienstteam gevraagd om cupca-
kes te bakken. De meisjes D1
hebben er per persoon tien ge-
bakken en die zijn ook nog ver-
kocht op die zaterdagochtend.”

Van alles wat over was na de ver-
koop, is een deel naar Polen ver-
voerd. “Onze keeperstrainer Arek
Matuszak is ook keeperstrainer
bij Schaerweijde. Hij zamelde op
die club spullen in voor Oekraïen-
se vluchtelingen, die nu hockeyen
bij zijn oude club in Polen. Na de
verkoop mochten zij kijken wat zij
nog weer konden gebruiken. De
eindstand was bijna 1100 euro.
Het was dankbaar om te doen. Ie-
dereen was enthousiast en dit is
zeker voor herhaling vatbaar,”
concludeert Verwers.

AMERSFOORT - De jaarlijkse verkoop van gevonden kledingstukken leverde begin april
een recordbedrag op bij Amersfoort. Binnen de evenementencommissie maakten Kar-
lijn Verwers en Marloes Ouwerkerk een plan om de opbrengst zo hoog mogelijk te
laten worden. Er konden ook nog extra kledingstukken worden ingebracht en er wer-
den cupcakes gebakken door de meiden van de D1. Al met al stokte de teller op bijna
1100 euro voor Giro 555.

AMHC haalt bijna 1100
euro op voor Oekraïne

Dit bleek maar weer eens op 10 april toen
Schaerweijde het op eigen veld heel lastig
had tegen laagvlieger Qui Vive. “Zelf deed
ik die wedstrijd helaas niet mee door een
ontsteking in de knie,” kijkt Weber terug.
“Maar het was zeker spannend. Er gebeur-
de al na tien minuten iets naars met een
teamgenoot. Zijn knie schoot uit de kom, er
kwam een ambulance bij en de jongens
waren best van slag. Vervolgens kwamen
we op achterstand.”

MIX
Uiteindelijk trok Schaerweijde de wedstrijd
met 2-1 over de streep. Daarmee consoli-
deerde het de voorsprong op Voordaan en
hdm. “We liggen goed op schema voor het

kampioenschap en het is een waanzinnig
leuk team. Het is toch het allerleukst om ie-
dere week voor zo'n doel te vechten. Met
mijn teamgenoten is de samenwerking
goed. We hebben een mooie mix van wat
ervaren jongens en jonge talenten.”

TELLER
Mark Weber is bezig aan zijn eerste seizoen
in Zeist. Coach Tim Oudenaller kende Weber
nog van zijn tijd bij Qui Vive en zag in hem
een prima vervanger van de vertrokken
strafcornerspecialist Pieter-Jan Voerman. Te-
recht, want ook in het rood-zwarte shirt
pusht Weber de ballen veelvuldig tegen de
plank. Na 16 duels staat de teller al op 15
treffers, allemaal benutte corners. 

“Ja, mijn rol is eigenlijk erg simpel. Dat is
die corners binnen pushen,” zegt Weber.
Desondanks weet hij ook dat er meer
nodig is voor de titel. “Het is voor ons zaak
de focus steeds op de volgende wedstrijd
te houden. Als wij niet goed spelen, kun-
nen we het onszelf lastig maken. Tegen-
standers bereiden zich toch ook wat an-
ders voor op een duel met de koploper.”

SPECTACULAIR
Voor Schaerweijde wachten interessante
weken. “Het is al een waanzinnig seizoen en
we hebben een spectaculair einde voor de
boeg. HBS-uit en Were Di-uit zijn twee be-
langrijke potjes. Als dat goed gaat, verwacht

ik veel publiek bij de mogelijke kampioens-
wedstrijd in Nijmegen. Daarna hebben we
nog Voordaan-thuis en hdm-thuis, maar
dan hopen we het al beslist te hebben.”

HOOFDKLASSE
Of Weber volgend seizoen actief is in de
Hoofdklasse is nog even afwachten. “ Ik
ben al wat ouder, ik ben ook nog coach bij
Bloemendaal Meisjes A1 en geef corner-
trainingen. Daarnaast kan het zomaar zijn
dat ik als gymleraar voor de klas kom te
staan. Voorlopig focus ik mij op de promo-
tie, daarna zien we verder.”

ZEIST - Op Schaerweijde zijn alle ogen gericht op Heren 1. Want na twee
seizoenen met bizarre coronawendingen staat het team andermaal op
de drempel van de Tulp Hoofdklasse. Mede dankzij Mark Weber. Met
zijn 15 rake strafcorners is de routinier een belangrijk wapen op weg
naar de titel. Maar waakzaamheid is geboden. De finish is in zicht,
maar nog niet gepasseerd.

Mark Weber doet 
het ook in Zeist

SCHAERWEIJDE
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Patrick Jeuken begon in de zomer
van 2020 aan zijn klus op Phoe-
nix. “Het team zat in een lastige
fase. Ik trof een relatief kleine
groep aan en we zijn opnieuw
gaan bouwen. Er zijn nieuwe
speelsters toegevoegd, maar net
toen we gewend waren, sloeg co-
rona weer toe. We mochten in
die fase weinig doen vanwege de
maatregelen. Toch hebben wij als
groep juist wel heel veel gedaan.”

STRUGGLE
Binnen de beperkingen zocht de
coach naar mogelijkheden om
toch te kunnen trainen. “In die
periode hebben we veel aandacht
besteed aan de technische vaar-
digheden. Toen het langer ging
duren was het best een 'struggle',
maar het team heeft telkens ge-
zegd dat ze door wilden. Toen er
later meer mogelijk werd, hebben
we eerst even een kleine break
gehouden en vervolgens de boel
opgepakt met wat oefenpartij-
tjes.”

ZES UUR 'S OCHTENDS
In de zomer werd de selectie ver-
sterkt met een aantal nieuwe
speelsters. “Met de nieuwe groep
zijn wij weer verder gaan bou-

wen. We hebben veel gedaan en
kregen nieuwe inzichten. Zo zijn
we in het najaar vanwege de
maatregelen al om zes uur 's och-
tends de zaal in gegaan. De groep
was op dat moment nog heel fris
en fruitig en er was geweldig veel
energie.”

TOP-4
Phoenix startte dit seizoen met
ambitie in de eerste klasse. “Het
doel was ons in de top-4 te neste-
len. Dat lukte aanvankelijk niet
want we werden kampioen van
de gelijke spelen. Daardoor zijn
wij de aansluiting met de boven-
kant wat kwijt geraakt.” 

Een paar weken voor de winter-
stop kwam de ommekeer. Phoe-
nix pakte ineens de punten en
zette een sterke reeks neer. “Dat
heeft de groep goed gedaan en

vanaf dat moment is een andere
wind gaan waaien. Er is een nieu-
we 'vibe', er wordt lekker hard ge-
traind en iedereen staat met veel
plezier te spelen. Dat is gewoon
heel erg gaaf om te zien.”

MEIDEN
De coach beschikt over gemêleer-
de groep van talenten die zijn
doorgestroomd uit de MA1, jonge
studenten en speelsters die net
aan het werk zijn. “Het is een
leuke groep om mee te werken.
Bovendien zit er het nodige talent
in de meidenlijn.”

“Toch merk ik wel dat er bij de
jeugd wat aan het veranderen is.
In coronatijd heeft iedereen het
leven op een andere manier
moeten indelen. Daardoor heb-
ben veel jeugdleden ook andere
dingen ontdekt dan hockey en

worden er nu andere keuzes ge-
maakt. Sommige speelsters vin-
den het gaaf om aan te sluiten,
maar het is geen automatisme
meer. Een fenomeen dat ik overi-
gens bij meerdere clubs opmerk.”

TOEKOMST
Jeuken houdt het na dit seizoen
voor gezien bij Phoenix. Hij gaat
op zoek naar een nieuwe uitda-
ging, maar laat voor zijn opvolger
een enthousiast team achter. “We
hebben er een hoop aan gedaan.
Het waren twee uitdagende
jaren. Het was voor mij en mijn
assistent de uitdaging om goed te
kijken en te luisteren naar de
wensen van de groep. Daar zijn
we in geslaagd.”

Uiteraard is de coach er veel aan
gelegen om met Phoenix het sei-
zoen in de eerste klasse op een
goede manier af te sluiten. “Dat
verdient de groep ook. Ik ben
hier begonnen om toe te werken
naar een hoger niveau. We zien
nu dat de energie die we er
samen hebben ingestoken, zich
gaat uitbetalen. Ik sta er positief
in voor de rest van het seizoen.
Er staat een mooie groep die echt
stappen maakt en dat is gaaf om
te zien. Wellicht kan het team vol-
gend seizoen een gooi doen naar
promotie. Er ligt een mooie basis
en bij Phoenix zit voldoende
jeugd die kan zorgen voor opvol-
ging en continuïteit.”

ZEIST - Bij de Dames van
Phoenix is in de afgelopen
jaren hard gewerkt aan een
nieuw team. Ondanks de
invloed van corona bouwde
coach Patrick Jeuken doel-
gericht verder. En dat
begint zich dit seizoen uit
te betalen bij de eersteklas-
ser. Zowel in resultaten als
in een goede spirit binnen
het team. Er ligt dan ook
een mooie basis voor de
komende jaren, al moet de
club wel op zoek naar een
nieuwe coach.

Patrick Jeuken is op drie ma-
nieren actief in de hockeywe-
reld. Hij heeft zijn eigen be-
drijf, Skillz Hockey Support en
werkt als Technisch Manager
breedteteams bij Kampong.
Daarnaast is hij al vele jaren
coach. Zo was hij eerder werk-
zaam bij de dames van Union
in Nijmegen en daarvoor bij de
heren van Hattem.”

Voor komend seizoen heeft
Jeuken nog geen concreet
nieuws te melden. “Ik ben aan
het praten met andere clubs
en teams. De verenigingson-
dersteuning bij Kampong zet ik
voort. Met mijn eigen hockey-
school werk ik veel samen met
ONFIRE van Sjoerd Marijne en
Raoul Ehren.”

“Voor het coachen van een
eerste team ben ik me dus
nog aan het oriënteren en
zoek vooral in de lijn van Nij-
megen naar Utrecht. Op die
manier ben ik twee jaar gele-
den ook bij Phoenix gekomen.”

Drie pijlers van Jeuken

De uitdagende jaren van Patrick Jeuken

'Er ligt een goede basis bij Phoenix'

FOTO’S: PHOENIX
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Ben van der Deen is voorzitter
van de commissie die het toer-
nooi organiseert op Phoenix en
vormt die commissie samen met
Niels Wintraaken, Hans Beersma,
Felix Smeulders. “Zelf ben ik zo'n
vijf à zes jaar als voorzitter actief,”
vertelt Van der Deen. “We heb-
ben in 2019 de vijftiende editie
gehad. De editie van 2020 is door
corona helaas uitgevallen en in
2021 hebben we niet aan het
einde van het seizoen het toer-
nooi gehouden, maar in septem-
ber de editie gehouden.”

HOOFDSPONSOR
Na twee edities trouwe dienst als
hoofdsponsor draagt Kirkman
Company voor de 17e editie het
stokje over aan Holla Tax & Legal.
“We proberen elk jaar de spon-
soring weer te regelen binnen
onze sponsorgroep en kunnen op

die manier elk toernooi een an-
dere sponsor in de aandacht te
zetten. Daarnaast zijn er nog zo'n
tien à vijftien partijen die een fi-
nanciële bijdrage doen aan het
toernooi.”

OPZET
“We werken met teams van tien
personen. We spelen zeven tegen
zeven met minimaal twee vrou-
wen per team en eventueel nog
wat toeschouwers. We hopen dit
jaar ook weer op zo'n 25 tot 30
deelnemende teams. De vaste
deelnemers hebben zich gemeld
en in deze fase van het jaar gaat
het vaak weer heel snel met aan-
meldingen. We hebben vier
speelniveaus en vier poules of
soms drie, afhankelijk van het
aantal deelnemers. De niveaus
zijn uiteenlopend van erg goed
tot 'bijna nog nooit gehockeyd'.

Het idee is dat het een leuk event
wordt. Fun is het codewoord.”

GOED DOEL
De organisatie werkt samen met
de Hockey Dreams Foundation
als goed doel. “We willen kinde-
ren in Afrika helpen met hockey.
Dat doen we met een gedeelte
van de opbrengst. Mensen kun-
nen ook loten kopen en prijzen
winnen. Ook is er een ton waarin
sticks kunnen worden gedoneerd.
Vanuit de sponsorcommissie van

Phoenix ligt er al een duurzaam
partnership met de Hockey Dre-
ams Foundations.”

HOCKEY DREAMS FOUNDATION
De Hockey Dreams Foundation is
momenteel actief in Zambia, Ma-
lawi en Oeganda. Hockey Dreams
Foundation steunt jongeren bij
het realiseren van hun ambities
voor een betere toekomst. Hoc-
key is niet het doel maar het mid-
del; onderwijs en persoonlijke
ontwikkeling staan centraal.

Coaches kunnen terug naar
school, hun diploma behalen en
een vervolgopleiding doen. Zij
ontwikkelen op het veld compe-
tenties en vertrouwen om ook
buiten het veld hun dromen waar
te maken. Tegelijkertijd zijn de
coaches rolmodellen en ze bie-
den duizenden kinderen een veili-
ge en leerzame omgeving. 

Vrije inschrijving is mogelijk via
www.phoenix-businesstrophy.nl. 

ZEIST - De zeventiende editie van de Phoenix Business Tro-
phy zal vrijdag 17 juni 2022 worden gehouden. De organisa-
tie mikt op een dertigtal deelnemende teams. Selecties van
tien personen kunnen zich aanmelden en worden inge-
deeld op spelniveau. Het spelformat is 7-a-side, zeven
tegen zeven, dus en de gezelligheid staat die avond cen-
traal. Hockey Dreams Foundation is sinds jaar en dag het
goede doel dat is verbonden aan het toernooi.

Phoenix Business Trophy op vrijdag 17 juni

MHC SOEST

Geytenbeek heeft zijn eerste vier
maanden er op zitten. “Ik ben nog
een lerende voorzitter. Ik ben voor-
heen in allerlei functies bij de club
betrokken geweest, zoals coach en
lijncoördinator. Nu werd ik ge-
vraagd het voorzitterschap op me
te nemen en na enige overpeinzin-
gen leek me dat eigenlijk wel leuk.
In de eerste maanden is het een
goede keuze gebleken want het is
een hele bruisende club.”

DRUKTE
Op zondag 10 april werd anderhalf
jaar na ingebruikname het vierde
veld feestelijk geopend.
“Samen met de wethouder van
Soest,” aldus de voorzitter. “We
hebben gemerkt hoe groot het en-
thousiasme op onze club is want er
kwamen maar liefst duizend men-
sen op af. Daar zijn we in positieve
zin wel van 'geschrokken'. Doordat
iedereen zich kon aanmelden, had-

den we gelukkig al wel een indica-
tie van deze drukte.”

FAMILIETOERNOOI
Op het sportcomplex werden diver-
se festiviteiten gehouden. “Van
stormbanen, een stier en bumper-
voetbal voor de jeugd tot overal ta-
fels en stoelen om wat bij te kun-
nen kletsen. We hadden die
middag heel erg mazzel met het

weer. Iedereen had behoefte aan
gezelligheid en de familiesfeer bin-
nen de club. We hebben op maan-
dag 6 juni met Pinksteren het fami-
lietoernooi. Dat is de volgende
grote happening. Dit jaar is het
thema 'famous families'.”

LUSTRUM
De lustrumcommissie is bovendien
druk bezig met het programma van

de 70e verjaardag. “Er komt een
groot lustrumfeest. Dat wordt de
highlight. Ook gaan we kijken of we
bijvoorbeeld een reünietoernooi
kunnen houden om de oud-leden
te betrekken bij de club. We heb-
ben ons door de coronaperiode
heen geslagen en de technische
commissie heeft gezorgd dat ieder-
een kon blijven spelen. Ook hier
werken we aan onze kernwaarden
"betrokkenheid en plezier”.

UITDAGINGEN
Op technisch vlak liggen er diverse
uitdagingen. “Trimhockey loopt
echt supergoed; daar is steeds
meer behoefte aan met wellicht
zelfs deelname aan de competitie.
De jongste jeugd willen we meer
bieden in de vorm van beter opge-
leide trainers. We willen ook meer
keepers gaan opleiden, want die
zijn belangrijk voor elk team. Ook
spelers in de leeftijd 25 tot 45 wil-

len we graag terughalen. Na hun
tijd in de A-junioren verlaten ze
vaak de club doordat ze elders
gaan studeren, maar wij willen
graag meer de verbinding met
onze club creëren. Het plezier in
het spel en het respect voor elkaar
blijft vanzelfsprekend ook zeer be-
langrijk. . 

ZONNETJE
MHC Soest wil graag een betere en
ruimere ingang van het complex.
“Ook zetten wij in op meer LED-ver-
lichting om verder te verduurzamen.
In overleg met de andere sportclubs
gaan we hiermee bezig met onze ge-
meente. Er liggen allerlei opties
voor. Tot slot willen we onze trouwe
sponsors proberen extra in het zon-
netje te zetten, omdat we met el-
kaar in goede en slechte tijden wil-
len blijven optrekken.”

SOEST - Sander Geytenbeek trad op 1 januari aan als nieuwe voorzitter van MHC Soest. Hij
viel meteen met zijn neus in de boter want bij de club staat het hele jaar in het teken van
allerlei festiviteiten in het kader van het aanstaande lustrum. Maar er zijn ook uitdagin-
gen op het gebied van technische faciliteiten en het verder ontwikkelen van aanbod.

'Het is een hele
bruisende club'

FOTO’S: MHC SOEST
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Auping is sinds 2015 partner van de Koninklijke Nederlandse
Hockey Bond en is daarmee al ruim 5 jaar fan van de Neder-
landse hockeysport. We vinden het belangrijk om daar te
zijn waar het gebeurt. Want net als in je slaapkamer gebeurt
er zóveel meer dan alleen hockeyen op het hockeyveld. Het
is een plek waar je het leven viert, waar je leert winnen en
verliezen. Waar je vrienden maakt en waar je je als mens
ontwikkelt. Al ruim 5 jaar zorgen Auping en de KNHB voor
rust, tijd en aandacht voor alle hockeyers in Nederland.
Samen zorgen we voor net dat beetje extra wat het verschil
kan maken op het hockeyveld.

Auping Hockey Deal
Voordeel voor jou en je hockeyclub. Dat is dubbelop scoren!

SCOREN VOOR JE CLUB
Wie goed is uitgerust merkt dat
aan alles: je bent ontspannen,
energiek, scherp en vriendelijk. Je
bent wakker. Je bent klaar om te
scoren. Slapen gaat veel verder
dan alleen een goed bed of ma-
tras. Auping zet graag zijn exper-
tise op het gebied van slapen in
en draagt zo, letterlijk als Spon-
sor van de rust, bij aan de spor-
tieve ambities van de KNHB en
van alle hockeyers in Nederland.
Met de Auping hockey deal spon-
sort de lokale Auping winkel nu
ook jouw rust en ondersteunt
jouw hockeyclub.

De Auping Hockey Deal heeft als
doel hockeyclubs en lokale Au-
ping winkels dichter bij elkaar te
brengen. Alle hockeyers van 
Nederland krijgen vanaf heden
10% voordeel op het gehele 
Auping assortiment bij de Auping
Store in Amersfoort. 

Daarnaast doneren deze Auping
winkels 250 euro in de clubkas
als een lid of diens ouders/ver-
zorgers een compleet Auping
bed aanschaffen.
Dat is dus dubbelop scoren!

A D V E R T O R I A L

KOM VOOR DE AUPING HOCKEYDEAL NAAR:

Auping Store Amersfoort
Limburgsestraat 13 (Kop van Isselt)
3812NN AMERSFOORT
033-3030 417
Auping.amersfoort@slaapxpert.nl

Wie goed is uitgerust
merkt dat aan alles: 
je bent ontspannen,
energiek, scherp en
vriendelijk. 
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Voor coach Jurriaan Kloks is het
dan ook genieten. “Het was heel
spannend. Leusden zit ook bij
ons in de competitie. De zondag
ervoor versloegen wij hen één
minuut voor tijd via een strafbal
(3-2). In de Silver Cup kwamen we
1-0 achter, 2-1 voor en vervolgens
opnieuw op achterstand. De 3-3
viel vrij snel en daarna volgden
shoot-outs. We maakten er vier
van de vijf. Het was erg leuk om
dit succes voor eigen publiek te
behalen. Daar heeft iedereen
twee jaar naar gesnakt.”

FIFTY-FIFTY
Voor Shinty volgt nu vrijdag 29
april de achtste finale, op Abcou-
de. “In de voorbereiding hebben
we dik verloren en in oktober nipt
gewonnen. Maar dat zijn oefen-
wedstrijden, dus dat zegt niet zo-
veel. Ze staan tweede in de Twee-
de Klasse. Het wordt een
fifty-fifty-wedstrijd. In bekerwed-
strijden moeten we hard werken
en goed hockeyen. Dan hebben
we kans om te winnen.”

BEENTJES
Het team is nog drie stappen ver-
wijderd van de finale. “De eindfa-

se van het toernooi is op een ex-
terne centrale locatie. Het is leuk
zo'n bekerseizoen en ook best
zwaar. We trainen normaal op
donderdag. Met een bekerwed-
strijd op vrijdag en competitie op
zondag lieten de beentjes zich
flink gelden. Maar dat geldt voor
de tegenstander uiteraard ook.”

AANPOTEN
Naast het bekertoernooi mag
Shinty ook in de competitie aan
de bak. Heren 1 heeft dit seizoen
de doelstelling handhaving. Voor-
alsnog ligt de ploeg op schema, al
wacht nog wel een zwaar pro-

gramma. “We zijn er nog lang
niet,” waarschuwt de coach die
beschikt over een mooie spelers-
groep. 

“Er zijn een paar jongens die al
jaren in het team hockeyen, en-
kele spelers die voorheen bij an-
dere clubs hebben gespeeld en
er zijn drie jongens uit A1 overge-
komen. De jongenslijn zit op
Super A en Super B-niveau. De
stap naar de Eerste Klasse kan
daarmee goed worden gemaakt,
al is het in het begin wel aanpo-
ten.”

FUNCTIES
Kloks is op Shinty al ruim zes sei-
zoenen actief in allerlei functies. “Ik
ben in 2015 begonnen als jeugd-
trainer. Vervolgens ben ik doorge-
groeid naar technisch coördinator
en in het technisch management
terecht gekomen. Tussendoor heb
ik diverse jeugdteams gecoacht. De
afgelopen vier seizoenen heb ik
Dames 1 onder mijn hoede gehad.
Nu ben ik terug bij Heren 1, na
een eerdere rol als assistent. Dat
bevalt goed. Het is erg leuk om te
zien hoe wij ons ontwikkelen met
veel eigen jeugd in Heren 1 en
Dames 1.” 

DRIEBERGEN - Het zijn mooie tijden voor de heren van
Shinty. Na twee lastige jaren in de eerste klasse draait 
het team dit seizoen steady mee en ligt prima op koers
voor handhaving. En ondertussen duurt het bekersprookje
van Driebergen voort. Na een zinderende kraker tegen
Leusden plaatsten de Shintianen zich voor de achtste
finale van de Silver Cup.

Heren Shinty 
naar achtste 
finale Silvercup

Om de trip te betalen, moesten
de jongens zelf het grootste deel
van het budget bij elkaar klussen.
“Drie jaar geleden hebben we dit
ook al eens gedaan,” vertelt
coach Sebas van Dongen. “We
maken vooraf een begroting en
die kwam uit op €11.000. Het eer-
ste belangrijke onderdeel is altijd
een Tikkie naar de ouders om het
vliegticket te betalen. Dat gaat
om een bedrag van €275 euro
per deelnemer. Het is belangrijk
dat dat als eerste gebeurt om de
vliegreis te kunnen boeken.”

TUINWERK
Vervolgens is binnen de club uit-
gevraagd wat voor klussen er ge-
daan konden worden bij leden en
ouders. “Veelal klussen bij men-
sen in de tuin. Daar hebben de
jongens veel geld mee opgehaald.
Het bedrag dat ze krijgen is deels
voor de klus en vaak deels wat
extra goodwill waardoor het be-
drag iets hoger uitvalt. In de week
voor vertrek hebben we het
streefbedrag binnengehaald. De
klussen die in de dagen voor de
trip nog gepland stonden, zorg-
den voor een extra zakcentje.”

SPORTIEVE TRIP
Donderdagavond kwam het ge-
zelschap aan in Valencia. “Vrijdag-
middag hebben we een wedstrijd
gespeeld tegen Valencia onder-
17, een regionaal team met spe-
lers van verschillende clubs. Op
zaterdag en zondag is er vier keer
getraind op het hoofdveld van
het stadion dat ook gebruikt
wordt voor kwalificatiewedstrij-
den van Spanje. Daarnaast heb-
ben ook nog een padeltoernooi
ingepland. Dat zijn wel de hoog-
tepunten van de sportieve kant.”

MISTER VALENCIA
De JA1 verbleef in een boerderij
op tien minuten fietsen van de
hockeyvelden, vijf minuten van
het strand en een kwartiertje van
de binnenstad. “Dat is super,”
wist Van Dongen al uit eerdere
ervaring. “Het programma werd
verzorgd Mister Valencia. Een be-
drijf dat door een Nederlander is
opgericht en allemaal lokale men-
sen inhuurt, zodat wij qua organi-
satie verder nergens omkijken
naar hebben. Zeer aan te beve-
len.”

AANBEVELING
Voor jongens was het een onver-
getelijke trip. “Ik vind ik het heel
belangrijk dat de JA-spelers elk
seizoen een reisje maken. Ze
nemen die herinnering mee bin-
nen de club. Als ik jongens terug-
zie van vier jaar geleden, hebben
ze het altijd over Valencia. Er zijn
maar weinig clubs die het op
deze manier doen. Dat is eigenlijk
zonde, want op deze manier is
het ook voor teams die geen lan-
delijke top spelen prima haal-
baar.”

DOORNSE HC

Jongens A1 
Doornse klussen 
zichzelf naar 
Valencia

DOORN - Zestien spelers van Doornse JA1 en twee perso-
nen in de begeleiding reisden in het Paasweekeinde af naar
het zonnige Valencia. Dit om samen een onvergetelijke
ervaring te beleven. Er werd geoefend tegen de beste spe-
lers uit de regio en de trainingen vonden plaats in het
befaamde stadion waar de senioren hun interlands spelen.
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Dit weet ook Zjervana Janszen,
kind van de club en aanvoerder
van Dames 1. Ze begon ooit als
jonkie en is inmiddels één van de
meer ervaren speelsters binnen
de selectie. Bovendien speelt zij
nu samen met meiden die zij als
trainer nog onder haar hoede
had in de Meisjes D1.

LEEFTIJD
Zjervana is bezig aan haar vijfde
seizoen in Dames 1. In de afgelo-
pen jaren zag zij heel wat routine
vertrekken. “De gemiddelde leef-
tijd is in een aantal seizoenen wel
zes jaar omlaag gegaan. We zijn
nu gemiddeld 21 jaar,” weet de
aanvoerder. 

“De sfeer is ook anders. Het is nu
meer één groep geworden en we
zijn ook echt een heel 'veilig'
team. Onze nieuwe coach heeft
daar mede voor gezorgd. Ieder-
een kan altijd bij hem terecht en

het teamproces komt dit seizoen
heel erg aan bod.”

WENNEN
De nieuwe coach is Robert van der
Toorn, hij volgde Rutger Klein op.
Van der Toorn is eveneens tech-
nisch manager van Fletiomare. Hij
mocht bij Dames 1 meteen vol
aan de slag, want met 9 nieuwe
speelsters lag er een forse uitda-
ging. Bij de start van het seizoen
was het dan ook nog wennen.
“Dat heeft in de eerste weken wel
invloed gehad,” zegt Zjervana.
“Daarna zijn we aardig in ons spel
gekomen en hebben flink wat
punten gehaald. In de tweede sei-
zoenshelft gaat het moeizamer en
dat heeft vooral te maken met
zware blessures. Twee kruisban-
den afgescheurd en een gebroken
duim is wat teveel van het goede.
Daardoor moest er noodgedwon-
gen een beroep worden gedaan
op de jeugd.” 

PUNTEN PAKKEN
Met nog zes wedstrijden voor de
boeg, moet Fletiomare fors bikke-
len om handhaving veilig te stel-
len. “We willen graag Overgangs-
klasse blijven spelen, dus moeten
we in ieder geval punten gaan
pakken tegen Beuningen, Alecto,
Eindhoven en Leiden. Dat kan
ook. In onze poule zijn Push en

Breda duidelijk sterker, maar de
rest is aan elkaar gewaagd. De af-
gelopen wedstrijden hebben we
al punten gehaald tegen ploegen
die boven ons staan.

PUBLIEK
Fletiomare weet zich daarbij in
ieder geval verzekerd van veel
support. “Vergeleken met andere

clubs hebben wij lekker veel fans
langs de lijn. Het is prettig dat er
veel ouders, vrienden en andere
teams blijven kijken. Ik ben van
plan volgend seizoen door te
gaan en hoop dat we het team bij
elkaar kunnen houden. Ik zie me-
zelf niet voor een andere club
hockeyen, want Fletiomare zit wel
echt in mijn hart.”

DE MEERN - De komende weken wordt het buigen
of barsten voor de dames van Fletiomare. Want met

nog 6 wedstrijden te gaan is alles nog mogelijk. Directe
degradatie, play-outs of keurig handhaven in de Over-
gangsklasse. Aan spanning geen gebrek op Sportpark
Fletiomare Novum.

Dit is vooral van belang omdat
naaste belager Rijnvliet weliswaar
vijf punten achterstand heeft,
maar nog twee duels moet inha-
len. “In theorie kunnen zij ons
dus voorbij gaan. Toch hebben
wij alles in eigen hand,” bena-
drukt de coach. “We zijn in vorm,
de jongens zijn gretig en boven-
dien spelen wij op 15 mei nog
tegen Rijnvliet. Dat gaat een
mooie pot worden.”

OMSLAG
Sebas Pronk is bezig aan zijn
tweede seizoen bij de Heren van

Nieuwegein. Eerder coachte hij
de Dames van de club en reali-
seerde promotie naar de tweede
klasse. Dat is nu ook het doel bij
Heren 1, al was daar wel een om-
slag voor nodig. 

“De doelstelling om te promover-
en is niet nieuw,” zegt Sebas. “Ik
heb zelf in Heren 1 gespeeld en
toen was er al de ambitie om de
stap omhoog te maken. Dit sei-
zoen hebben wij gezegd: 'laten
we het niet bij woorden houden,
maar het vooral doen'. Als je uit-
spreekt dat je wilt promoveren,

moet je het ook laten zien. Op
het veld én erbuiten; door er veel
voor te doen én te laten. Vervol-
gens zijn we aan de slag gegaan.”

GRETIG
Deze aanpak betaalde zich prima
uit. “We stoppen er samen heel
veel tijd en energie in. Er wordt
hard gewerkt, we besteden veel
aandacht aan de cornertrainin-
gen en filmen alle wedstrijden.
Daar hebben wij veel voordeel
van. De ploeg is ook enorm gre-
tig. Dit zag je bijvoorbeeld in de
bekerwedstrijd tegen Spitsber-

gen. Wij wonnen met 13-0, vooral
omdat de jongens maar door ble-
ven gaan. Zeker na de winterstop
loopt het echt goed.” 

DURE PUNTEN
Nieuwegein strijdt al het hele sei-
zoen met Hisalis om de kopposi-
tie. “Helaas hebben wij in de eer-
ste seizoenshelft iets te veel laten
liggen. Ook in de eerste wedstrijd
tegen Hisalis. Wij stonden met 2-
0 voor, maar gaven het in 7 minu-
ten weg. Dat zijn dure punten en
datzelfde geldt voor de gelijke
spelen tegen Strawberries en

Castricum. Die kom je nu te kort,
al liggen we goed op koers voor
promotie.”

“Dit mogen wij ook niet meer
weggeven. We zullen de komen-
de weken superscherp blijven. De
sfeer is goed, iedereen is gretig
en we willen graag omhoog. Daar
is het team ook aan toe. In oefen-
wedstrijden hebben wij al laten
zien het niveau van de tweede
klasse goed aan te kunnen. Dat
mogen we ook in de komende
wedstrijden aantonen.” 
FOTO: NIEUWEGEIN

NIEUWEGEIN - De heren van Nieuwegein hikken er al een
paar seizoenen tegenaan: promotie naar de tweede klasse.
Door de coronabreaks kwam het er niet van. Nu ligt het
team van coach Sebas Pronk prima op koers, al is een stap
omhoog nog geen zekerheid. De komende weken is het dan
ook zaak om scherp te blijven en niets te laten liggen.

'Dit mogen 
wij niet meer
weggeven'

MHC NIEUWEGEIN

Dames Fletiomare knokken 
voor lijfsbehoud in OVK
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De dames van Rijnvliet spelen nu
nog in de vierde klasse. Steady in
de middenmoot. “Wij hadden ge-
hoopt wat hoger te staan, maar
het ontbreekt ons een beetje aan
scorend vermogen,” zegt Sjoukje
Velthuijs, aanvoerder van Dames
1. “We missen te veel kansen en
hebben geen 'killer'. Wel veel
meiden met twee of drie goals
achter hun naam, maar niet ie-
mand die er 10 tot 15 in schiet.
Dat wordt een aandachtspunt
voor volgend seizoen.”

KEUZE
De 'zachte G' van Sjoukje ver-
raadt een zuidelijk afkomst. “Ik
kom uit Venlo en ben via mijn

werk naar Utrecht afgezakt. Na
omzwervingen bij meerdere clubs
is dit mijn eerste seizoen op Rijn-
vliet. Vorig jaar speelde ik in Fle-
tiomare Dames 2, maar ik heb in
de zomer de stap naar Rijnvliet
gemaakt. Een goede keuze. Het
bevalt super.”

DOORSTROMING
Sjoukje was niet de enige speel-
ster die Dames 1 kwam verster-
ken. Ongeveer de helft van de se-
lectie is nieuw. Allemaal
afkomstig van andere clubs. Een
logisch gevolg van het feit dat
Rijnvliet pas in 2015 is opgericht.
In de eerste jaren lag de nadruk
dan ook vooral op de jeugd. Seni-

oren volgden pas later. Van door-
stroming naar de vaandelteams
was tot dusver geen sprake.

Dit laatste gaat echter verande-
ren. “Komend seizoen stromen
voor het eerst speelsters door
vanuit de Meisjes A,” weet Sjouk-
je. “Zij trainen nu al regelmatig
mee met Dames 1 en spelen ook
als invalsters in competitiewed-
strijden. Dit geldt ook voor een
aantal meiden uit de MB1. Super-
leuk en heel goed voor de club.
Rijnvliet is een jonge vereniging
met enorm veel jeugd. Mooi dat
er nu echt aansluiting is met
Dames 1 en Heren 1.”

STAPJE OMHOOG
Om de aanstormende jeugd ook
op termijn een uitdaging te bie-
den, wil Rijnvliet met de vaandel-
teams op een passend niveau
spelen. Dit betekent voor Dames
1 een stapje omhoog en dus in
de nabije toekomst promotie
naar de derde klasse. 
“Daar zet de club op in, maar dat
willen we zelf ook. Wij willen heel
graag vooruit. Vandaar dat dit sei-
zoen al een basis is gelegd. We
zijn gestart met selectietrainingen
en hebben met Thomas Jong een
jonge en ambitieuze coach. Met
een nieuwe groep en een nieuwe
coach was het even wennen,
maar inmiddels draait het heel
goed.”

ONTWIKKELEN
Promotie zit er dit seizoen niet
meer in voor de dames van Rijn-
vliet. “Toch hebben wij de ambitie
zo hoog mogelijk te eindigen. Be-
langrijk is goed te spelen en iede-
re wedstrijd met een voldaan ge-
voel van het veld stappen. Het is
dit seizoen een beetje wisselend.
Tegen sterke  ploegen spelen we
goed, maar als wij zelf het spel
moeten maken, wordt het wat
lastiger. Toch maken we echt wel
stappen, dit past ook bij het team
en de club. Bouwen, beter wor-
den en verder ontwikkelen. Dat is

een mooi proces hoor en wat dat
betreft hebben we een heel
mooie groep. Supergezellig, maar
er is ook ambitie.” 

“Dat mag je ook verwachten van
een Dames 1. In dat opzicht heb-
ben zowel Dames 1 als Heren 1
een voorbeeldfunctie. Het leuke
is dat we ook binnen de club

steeds meer die rol hebben. Dit
gaat in de toekomst alleen maar
meer worden. Bij Rijnvliet lag de
nadruk in de beginjaren vooral
op de jeugd en kwamen de senio-
ren van buiten. Nu de doorstro-
ming op gang begint te komen,
wordt het één geheel. Daar profi-
teert uiteindelijk de hele club
van.”
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Fijn dat alles weer kan
Rijnvliet Dames 1 bestaat uit een gemêleerde mix van speelsters.
Sjoukje: “Sommige meiden werken, anderen zijn aan het afstuderen
of net begonnen aan een studie. Het klikt heel goed en de sfeer is
top. Daarbij is het extra fijn dat de coronamaatregelen zijn opgehe-
ven en alles weer mogelijk is.”

“Daardoor kunnen wij ook weer samen dingen doen. Zo hebben we
onlangs na een training gezamenlijk pizza's gegeten op club en ui-
teraard zijn wij er ook bij op de themafeestjes. Wat dat betreft zijn
we de achterstand een beetje aan het inhalen. We hebben in coro-
natijd veel gemist. Er kon en mocht niks. Dat heeft zeker invloed
gehad. Nu is dat anders, met publiek langs de lijn en in het club-
huis, veel gezelligheid en verbinding. Ook met Heren 1.”

“Dat was heel gek. Na de winterstop sprak ik met een aantal spelers
van Heren 1. Zij hadden ons nog nooit een wedstrijd zien spelen.
Niet uit desinteresse, maar vanwege de beperkende maatregelen
en de afgebroken seizoenen. Dit geeft al aan hoeveel impact de af-
gelopen jaren hebben gehad. Inmiddels hebben zij én wij het inge-
haald hoor. Fijn om weer één club te zijn.”  

Doorstroming jeugd Rijnvliet komt op gang

UTRECHT - Na twee seizoenen met coronabeperkingen
gaat het weer hard bij HC Rijnvliet. De jonge club blijft
maar groeien en op veel terreinen worden goede stap-
pen gezet. Niet alleen bij de jeugd, maar inmiddels ook
bij de senioren. Heren 1 draait uitstekend mee in de
derde klasse en heeft nog zicht op promotie. Op ter-
mijn moet ook Dames 1 volgen. Daarvoor wordt dit jaar
al een basis gelegd. 

FOTO’S: RIJNVLIET
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Met het vertrek komt er een einde aan een
periode van 7 jaar. “Eerst vier jaar als assis-
tent en nu ben ik bezig aan mijn derde sei-
zoen als hoofdcoach,” zegt Jasper. “Na zo'n
lange tijd is het goed dat er een andere staf
komt, met een frisse aanpak en nieuwe
ideeën. Er zijn jongens in het team die nog
nooit een andere coach hebben gehad.
Vandaar dat het een mooi moment is om
plaats te maken voor een opvolger.”

UNIEKE PRESTATIE
Coppes kan bij HCIJ terugkijken op mooie
successen, met promotie naar de OVK in
2018 als een van de hoogtepunten. Destijds
onder leiding van coach Maarten Jansen.
Een unieke prestatie want in de clubhistorie
speelde Heren 1 niet eerder op dat niveau.
In het eerste seizoen wist de ploeg zich via
de play-outs te handhaven. Jansen vond het
daarna welletjes. Jasper Coppes nam in de
zomer van 2019 het stokje over. 

VLIEGENDE START
Het bleek een goede greep. HCIJ maakte
een vliegende start en nestelde zich in de
top van de ranglijst. “Enigszins vertekenend
hoor. Wij hadden niet het moeilijkste pro-
gramma en als je dan een paar keer wint,
sta je bovenaan. Daarnaast pakte ook de
nieuwe insteek en speelwijze meteen goed
uit. Vanuit een strakke organisatie en met
meer discipline; daar voelde het team zich
prettig bij. Dat is ook de basis geweest voor
een goed vervolg en een zesde plaats.”

CONSTANT
In de afgelopen seizoenen draaide IJsseloe-
ver steady mee in de OVK. “Dat klinkt heel
gemakkelijk, maar is het niet. Voor een club
als HCIJ is het lastig om constant op dit ni-
veau te presteren. Wij zijn geen Gooische of
Leiden en hebben een beperkte aantrek-
kingskracht. Bovendien beschikken wij niet

over een enorm arsenaal aan eerstelijns-
jeugdteams en zijn dus afhankelijk van
goede lichtingen. Maar tegelijk maakt dat
het ook weer uitdagend.”

LASTIG SEIZOEN
Dit seizoen heeft HCIJ het beduidend moei-
lijker. De ploeg bleef in de eerste vijf duels
zelfs puntloos. Zij het dat de roodhemden
daarin wel de complete top-5 troffen. Half
oktober volgden de eerste positieve resulta-
ten. Mede vanwege een meer verdedigende
speelwijze. “Daarmee hebben we een aan-
tal punten gepakt, maar aanvallend gezien
minder gebracht. Dit had ook invloed op
het spelplezier.”

Samen met het team maakte de coach de
keuze om na de winterstop aanvallender te
spelen. “Wij scoren nu duidelijk meer, maar
de consequentie is wel dat we er ook meer
tegen krijgen. Dit zag je bijvoorbeeld tegen
Gooische. Geen tegenstander waar wij nor-
maal gesproken de punten van pakken,
maar 7 tegengoals is gewoon niet goed.”

DEGRADATIEGEVAAR
Na driekwart van de competitie moet IJsse-
loever alle zeilen bijzetten om directe de-
gradatie af te wenden. Het team staat voor-

laatste en de achterstand op de nummer 10
is fors. “Toch is er nog niets verloren,” bena-
drukt de coach. “De komende weken spelen
wij tegen alle concurrenten; dat zijn 6 kan-
sen om punten te pakken. Of het uiteinde-
lijk genoeg is, zal na 22 wedstrijden blijken.”

“Wij gaan er in ieder geval vol voor. En ik
hoop dat wij nu ook een beetje gevrijwaard
blijven van pech en tegenslag. Wat dat be-
treft hebben we ons portie wel gehad. Alles
wat dit seizoen tegen kon zitten, zat tegen.
Toch moeten we ook reëel zijn. Uiteindelijk
zijn tegenvallers ook een kwestie van kwali-
teit. Als het steeds nét niet lukt, is de con-
clusie ook dat je nét niet goed genoeg
bent.”

GOED AFSLUITEN
Jasper Coppes houdt echter vertrouwen in
een goede afloop. “Wij hebben alles nog in
eigen hand, maar het moet nu wél gebeu-
ren. Daar gaan we ook voor. Scherp trainen,
goed hockeyen, focus en onszelf belonen.
Iedere wedstrijd is een kans. Samen gaan
we er alles aan doen om handhaving te re-
aliseren en het seizoen goed af te sluiten.”

IJSSELSTEIN - Als de volledige staf
bij een team vertrekt, is er vaak
iets aan de hand. Geen klik meer,
een verschil van inzicht of teleur-
stellende prestaties. Bij de Heren
van IJsseloever is dat allemaal niet
het geval. Toch nemen coach Jasper
Coppes en zijn staf na dit seizoen
gezamenlijk afscheid. Met opgehe-
ven hoofd zelfs, al moet er bij de
Overgangsklasser nog wel fors
gebikkeld worden om handhaving
veilig te stellen. 

Jasper Coppes vertrekt door de voordeur

Betrokken
Aan het einde van het seizoen vertrekt
de volledige staf bij HCIJ Heren 1. Dus
naast Jasper Coppes ook assistent Erik
Reinhard, fysio Fred Gras en teamma-
nager Jocco Nieuwenhuis. Gaston Meij,
lid van de commissie Tophockey,
neemt eveneens afscheid. Desondanks
blijven zij allemaal in diverse rollen
verbonden aan de club. 

Dit geldt ook voor Jasper Coppes, die
na zeven jaar aan de Zomerdijk inmid-
dels een behoorlijk rood-blauw hart
gekregen. “Ik voel mij hier echt thuis
en ondanks dat ik vertrek als coach
blijf ik zeker bij de club betrokken. Ik
woon met mijn gezin in IJsselstein, we
hebben jonge kinderen die ongetwij-
feld ook op de club gaan spelen en ik
blijf HCIJ volgen.”

“Natuurlijk had ik kunnen blijven, maar
na zo'n lange periode is het mooi ge-
weest. En als je dan met opgeheven
hoofd door de voordeur kunt vertrek-
ken, is dat iets om met een heel tevre-
den gevoel op terug te kijken.”

FOTO: TONY BUIJSE

FOTO: TONY BUIJSE



Keukens spuiten is dé specialiteit van onze meubelspuiterij. Al meer
dan 25 jaar zijn wij dé specialist in Amersfoort om bestaande keukens
een compleet nieuwe uitstraling te geven. Kies voor een duurzame
oplossing en laat uw keuken door ons spuiten, wat u veel geld
bespaart. Wij de/monteren uw keuken en spuiten de keuken in de door
u gewenste kleur. 
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Dat Eemvallei dit seizoen in de
derde klasse zou acteren, was
overigens lang onzeker. De ploeg
stond in het afgebroken corona-
seizoen 2020/2021 weliswaar bo-
venaan, maar van promotie was
geen sprake. Uiteindelijk kwam er
alsnog een plek vrij in de derde
klasse en mocht Eemvallei in de
zomer van 2021 toch de stap om-
hoog maken. 

VREEMD SEIZOEN
“Zeer terecht,” zegt coach Pieter
de Jong. “Van alle vierdeklassers
hadden wij de meeste punten én
het beste doelsaldo. Daar hebben
we ook bewust op ingezet. Vooraf
was al duidelijk dat het een
vreemd seizoen zou worden. De

kans was groot dat de competitie
opnieuw werd afgebroken, zon-
der promoties. Toch zie je ieder
jaar dat er in de derde klasse
plekjes vrij komen. Vandaar dat
wij hebben gezegd: laten we
vanaf de eerste wedstrijd knallen
en zorgen dat wij bovenaan
staan. Dat is gelukt.”

CORONAPERIODE
Dit seizoen denderde Eemvallei
opnieuw uit de startblokken. Het
team pakte in de eerste zes wed-
strijden de volle winst. Daarna
kwam er echter zand in de motor,
waarbij de 1-5 nederlaag tegen
koploper Maarssen behoorlijk op-
vallend was. Vervolgens verloor de
ploeg ook van Shinty en Loenen.

“Dit was vooral te wijten aan co-
ronagevallen en quarantaineperi-
kelen,” verduidelijkt De Jong. “In
die periode was het een hele op-
gave om een team op de been te
brengen. Wij hadden simpelweg
te weinig speelsters. En als het
dan in het veld ook nog een beet-
je tegenzit, gaat het dubbelop.
Daarna hebben wij ons wel her-
pakt, maar het ritme was er uit.
Dat is ook logisch na zo'n perio-
de.” 

WEER TERUG
Na de winterstop verloor Eemval-
lei nipt van Spitsbergen en kwam
tegen Purmerend niet verder dan
1-1. Daarna stonden de groen-
hemden er weer. En hoe. Eerst
werd Uitgeest met 8-0 aan de
kant gezet, een week later werd
met duidelijke cijfers gewonnen
van Abcoude. “We zijn weer
terug,” constateert de coach. “Nu
moeten wij de goede lijn door-
trekken en vooral niets meer
laten liggen.”

UITDAGEND
Eemvallei staat op dit moment op
de derde plaats, een puntje ach-
ter Shinty. De komende weken
worden dus allesbepalend in de
strijd om promotie. “Het wordt in-
derdaad spannend, maar we heb-
ben alles in eigen hand. Het pro-
gramma is weliswaar pittig, maar
dat maakt het alleen maar uitda-
gender. De opdracht is om alles
te winnen. Vooral ook de wed-
strijd op 22 mei, thuis tegen Shin-
ty. Die kan wel eens doorslagge-
vend zijn.”

AANVALLEND
Of dit lukt, zal aan het einde van
het seizoen blijken. Duidelijk is
dat Eemvallei er klaar voor is. Bo-
vendien scoort het team opval-
lend gemakkelijk: 67 goals in 16
duels. “Dit is vooral ook een ge-
volg van onze speelstijl. Ik ben
een aanvallende coach en speel
graag op de helft van de tegen-

stander. Dat is ook het leukst én
het past bij het team. Dat je er
dan af en toe eentje tegen krijgt,
moet je ook accepteren.”

TOEKOMST
Mocht Eemvallei dit seizoen pro-
moveren, geldt dit ook als een
beloning voor het gevoerde be-
leid. “Twee seizoenen geleden
zijn we echt gaan bouwen en
vorig jaar is een goede basis ge-
legd. Dit met 6 meiden vanuit de
jeugd en enkele speelsters die te-
rugkwamen van Laren en Amers-
foort. Vervolgens zijn we aan de
slag gegaan. Bouwen, ontwikke-
len, spelen op tempo en in alle
facetten beter worden.”

“In dat opzicht heeft het team
echt stappen gemaakt. Boven-
dien zit er voldoende rek in de
groep om ook het niveau van de
tweede klasse aan te kunnen. Be-
langrijk is dan wel om te blijven
groeien. Daarnaast zit er goede

jeugd aan te komen met heel veel
potentie. De meiden die door-
stromen gaan ons beter maken
waardoor Dames 1 op termijn
weer naar een hoger niveau kan
groeien. Het perspectief ziet er
dus goed uit.”

Ook Nijhuis stopt
John Nijhuis stopt na dit sei-
zoen als trainer/coach van
HC Eemvallei Heren 1. Het
bestuur van de club vindt het
wenselijk dat er na een perio-
de van bijna 4 jaar een nieu-
we coach voor Heren 1 komt.
Desondanks hoopt Eemvallei
Nijhuis te kunnen behouden
in een andere functie binnen
de vereniging. Dit kan zowel
binnen het hockeytechnische
deel als overige verenigings-
zaken zijn. 

Verrassend
Eemvallei wil
opnieuw 
promoveren

AMERSFOORT - Dames 1 van Eemvallei is dit seizoen
een van de verrassingen in de derde klasse. De promo-
vendus trekt niet alleen de aandacht met fris en aan-
vallend hockey, maar handhaaft zich eveneens prima
in de top van de ranglijst. Het team van coach Pieter de
Jong heeft zelfs nog alle kans op promotie, al wacht in
de komende weken wel een pittig programma. 

Afscheid 
Eemvallei Dames 1 zal het komend seizoen moeten stellen zonder
Pieter de Jong. De coach vertrekt na afloop van de competitie. “Het
bestuur heeft het beleid dat er bij Dames 1 en Heren 1 na drie jaar
een nieuw gezicht voor de groep komt. Ergens is dat jammer. Ik
had zelf het doel om het team naar de eerste klasse te brengen.
Dat zou voor een club van deze omvang ook een mooi en passend
niveau zijn.”

“Desondanks kijk ik terug op mooie jaren. Het is ook niet uitgeslo-
ten dat ik een andere functie actief blijf op Eemvallei, maar zover is
het niet. De prioriteit ligt nu vooral op de komende weken waarin
we goed moeten hockeyen en niks mogen laten liggen. Wij hebben
alles in eigen hand. Het zou heel mooi zijn om afscheid te nemen
met promotie naar de tweede klasse.”  
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UITGEBREID DIENSTVERLENINGSPAKKET
Verspreid over 67 vestigingen vertegen-
woordigen wij 19 automerken in het volu-
me- en premium segment. Naast de
dealervestigingen bieden wij een uitgebreid
dienstverleningspakket met onder andere
Broekhuis Lease, Broekhuis Autoverhuur,
Broekhuis Business Services, Broekhuis
Carplus, Broekhuis Financieringen en
Broekhuis Verzekeringen. 

U kunt bij ons terecht voor onder andere
de aanschaf van een auto, bedrijfswagen of
motorfiets, camper, fiets onderhoud, repa-
ratie, bedrijfswageninrichting, autoverhuur
& shortlease, private & zakelijke lease, fi-
nancieringen & verzekeringen, schadeher-
stel, fleet sales en wagenparkbeheer. 

MOBILITEIT IS MENSENWERK
Mobiliteit is en blijft mensenwerk, daarom
werken wij keihard voor enthousiaste rela-
ties. Om dit doel na te streven werken de
Broekhuis medewerkers vanuit de kern-

waarden 'mensgericht' en 'oplossingsge-
richt'. Wij beloven u hoe dan ook te helpen,
u recht in de ogen te kijken, u een gevoel
te geven van thuiskomen en altijd in de
buurt te zijn. Deze vier klantbeloften zijn de
bouwstenen van onze organisatie, daar-
mee zijn we groot geworden en blijven wij
ons ontwikkelen. De dagelijkse drijfveer is
niet alleen de auto, maar veel meer de
mens! Daarom staat achter de naam
Broekhuis: beweegt mensen. 

BROEKHUIS IN DE MAATSCHAPPIJ
Naast aandacht voor onze klanten en me-
dewerkers besteden wij graag aandacht
aan onze maatschappij. Als rentmeester is
dit onze verantwoordelijkheid. Maatschap-
pelijk in verbinding staan betekent voor
ons focus op ontwikkeling van talent en
mensen fysiek in beweging brengen. Dit
staat dan ook centraal in ons sponsorbe-

leid. Met de Broekhuis Helpt Foundation
ondersteunen wij verschillende goede doe-
len rondom dit thema.

ONDERSTEUNEN VAN DE LOKALE SPORT
Sport zien wij als belangrijk instrument om
mensen in beweging te brengen. Dat is de
reden dat we lokaal bij veel sportverenigin-
gen actief zijn als sponsor. Broekhuis klan-
ten die ook lid zijn van de hockeyclub spon-
soren met de Broekhuis Clubbonus zelfs
hun eigen vereniging.   

broekhuis.nl 

Broekhuis,
authentiek
familiebedrijf

Broekhuis is een authentiek familiebedrijf dat sinds 1932 actief is in de
Nederlandse automobielbranche. Broekhuis is in Midden-, Oost- en Noord-
Nederland actief als partner in mobiliteit voor particuliere en zakelijke 
klanten. Ruim 2.000 medewerkers werken iedere dag met 1 drive: 
“alles voor een enthousiaste klant”. 



Als onderdeel van de TenCate
Grass-groep hebben clubs of ge-
meenten te maken met een
mooie gesloten kolom van be-
drijven die gezamenlijk instaan
voor de garantie op het geheel.
“Wij bouwen de velden,” vertelt
Verhoef, “GreenFields levert het
kunstgras en Ten Cate produ-
ceert de vezels voor die velden
van GreenFields. Ten Cate is een
partij die veel ontwikkelt en in-
noveert. Het is een mooie groep
om deel van uit te maken. Het
vertrouwen in onze producten is
groot in de markt.”

DUURZAAMHEID
Bij gemeentelijke overheden is
duurzaamheid een belangrijk
onderwerp. “Zelf zijn we ook
continu op zoek naar betere op-
lossingen,” benadrukt Verhoef.
“Kunstgras heeft voordelen als
het gaat om bespeelbaarheid en
onderhoud, maar we hebben
wel de verantwoordelijkheid dat
de keten circulair wordt. Dat vel-
den een nieuw leven krijgen.
Met GBN AGR is er in Amster-
dam een recyclingbedrijf waar
Ten Cate deel van uitmaakt, dat
kunstgrasmatten inneemt,
scheidt en schoonmaakt voor

hergebruik als onderdeel van
nieuwe kunstgrasmatten, maar
ook slagplanken en onderlagen
voor watervelden. Die ontwikke-
ling was er bovendien al voordat
de markt er nadrukkelijk om
vroeg. Een gemeente of club wil
tegenwoordig werken met een
erkende verwerker met de juiste
papieren.”

WATERGEBRUIK
Een waterveld gaat zo'n tien tot
twaalf jaar mee. “De huidige ge-
neratie slijt minder omdat er
meer vezels per vierkant meter
worden gebruikt. Ook op het ge-
bied van water zijn er volop ont-
wikkelingen. Er zijn oplossingen
met krattensystemen of ge-
steente waarin hemelwater
wordt opgeslagen. Op Room-
burg in Leiden hebben we zelfs
een systeem waarbij het hemel-
water dat op de bestrating valt
wordt opgeslagen. Drie water-
velden en tien tennisbanen kun-
nen er het hele jaar door van
beregend worden.”

ONDERZOEKEN
CSC Sport legt jaarlijks tussen de
25 en 30 hockeyvelden aan in
Nederland. “Op de lange termijn
wil je met  gezond verstand zo
min mogelijk leidingwater ge-
bruiken. Dat geldt voor zowel
kunstgras als natuurgras. Maar
ook het grondwater is een ver-
bruiksproduct dat niet altijd op
dezelfde plek terugkomt. Dus
ook daarmee moeten we ook
voorzichtig zijn. We hebben voor
elke club op elk niveau de juiste
opties in huis. We krijgen boven-
dien veel goede referenties.”

Onderlagen worden met het
oog op duurzaamheid al voor 
20 tot 25 jaar neergelegd. 

“Daarbij kiezen steeds meer af-
nemers bij voorkeur voor één
van gerecycled materiaal. We
blijven ook zandvelden neerleg-
gen, vooral vanwege kosten-
overwegingen. Watervelden met
meer vezels zijn duurder, maar
houden water ook beter vast.
Voor semi-watervelden wordt
steeds minder gekozen. Er is
vanuit de wereldhockeybond
FIH een wens dat er helemaal
zonder water gehockeyd gaat
worden. Dit om de sport in alle
delen van de wereld  Ze verlan-
gen de eigenschappen van een
topwaterveld, maar dan droog
bespeelbaar. Een nieuwe ont-
wikkeling waar hard aan wordt
gewerkt!”
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Daarbij gaat het om alle speeldata voor de
jeugd en jongste jeugd, de senioren en vete-
ranen die uitkomen in de Bondscompetitie en
Districtscompetities. Indien de actualiteit in
de zomer om een wijziging vraagt, dan heeft
de KNHB de mogelijkheid deze concept-speel-
dagenkalenders alsnog aan te passen.

START 10 EN 11 SEPTEMBER
Voor de meeste teams start de competitie in
het weekend van 10 en 11 september. Dit
geldt zowel voor de seniorenteams als de
jeugd. Alleen de A- en B-jeugd die in de lan-
delijke (sub)topklasses spelen, beginnen een
week eerder; op zaterdag 3 september. 

De eerste seizoenshelft loopt door tot het
weekend van 26/27 november. Het week-
end van 3 en 4 december is er voor een
eventuele uitloop of inhaalwedstrijden.
Daarna volgt de winterstop. De herstart van
de competitie staat gepland in het weekend
van 10 en 11 maart. De laatste speeldagen
zijn in het weekend van 17 en 18 juni. 

HK, PK EN 1E KLASSE
De kalender voor de Hoofdklasse tot en met
1e Klasse Heren en Dames (standaard-
teams) en de Gold- en Silver Cup volgt op
een later moment. De data worden bekend
gemaakt zodra de speeldagenkalender voor
de Hoofdklasse is afgestemd. 

WK EN EK
Bij de kalender voor de Hoofdklasse wordt
uiteraard ook rekening gehouden met het
WK Hockey Heren 2023. Het toernooi wordt
gespeeld van 13 tot en met 19 januari in
Bhubaneswar en Rourkela, India. Het WK is
overigens niet het enige grote toernooi in
2023. 

Ook het EK hockey voor dames en heren staat
op het programma. Speelstad is het Duitse
Mönchengladbach. De exacte data moeten
nog worden vastgesteld, maar het toernooi
staat gepland in de maand augustus.

Alle kalenders en speeldagen 
vind je op www.knhb.nl.

UTRECHT - Het hockeyseizoen 2021-
2022 is volop bezig en overal moe-
ten de beslissingen nog vallen. 
Maar de KNHB kijkt ook al vooruit.
De competitieleiding van de bond
heeft inmiddels de speeldagen-
kalenders voor het seizoen 
2022-2023 in concept vastgesteld.

Speeldagenkalender seizoen 2022/2023

A D V E R T O R I A L

CSC Sport heeft duurzaamheid hoog in het vaandel
CSC Sport viert in 2022 haar twintigste verjaardag. Het aannemersbedrijf dat kunstgras
sportvelden installeert is in die twee decennia uitgegroeid tot een van de marktleiders.
CSC Sport is onderdeel van de TenCate Grass-groep waarin de lijntjes tussen de verschil-
lende betrokken partijen kort zijn. Matthijs Verhoef is Sales Manager Hockey bij CSC Sport
en vertelt over de achtergrond van het bedrijf en de actuele ontwikkelingen in de markt.





TOPPERS
Voorbeelden van keepers die
mede dankzij Martijn groot
zijn geworden: David Harte,
Josine Koning, Sam van der
Ven, Maddie Hinch, Hidde
Brink, Kiki Gunneman, Anke
van Goudoever, Bernar Her-
rera, Savita Punia, Kumar
Subramaniam, Quico Cortez,
Sreejesh P Raveendran, Ai-
sling D'Hooghe, Guus Vogels,
Floortje Engels, Rassie Pieters,
Sanani Mangisa and many
more to come.
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De passie voor hockey zat er al
vroeg in bij Martijn. Zijn vader Han
was een vermaarde linksachter
die met het Nederlands Elftal twee
Olympische medailles won. Na zijn
eerste stappen op het hockeyveld
belandde Martijn al snel in de
goal. Vervolgens doorliep hij alle
nationale jeugdelftallen, groeide
uit tot een uitstekende keeper en
stond jarenlang onder de lat bij
eerst Leiden en later HGC. 

TRAININGEN
Tijdens zijn actieve carrière startte
Martijn al met het trainen van
keepers. “In die jaren hingen keep-
ers er vaak maar een beetje bij,'
vertelt Martijn. “Specifieke oefen-
vormen waren er nauwelijks. Van-
daar dat ik een eigen trainings- en
opleidingsplan heb gemaakt. Door

die constant te verbeteren en te
combineren met nieuwe inzichten
en methoden is uiteindelijk een fi-
losofie ontstaan die is uitgegroeid
tot het Drijver Goalie System.” 

DRIJVER GOALIE SYSTEM
Het Drijver Goalie System werkt
voor elke keeper. Ongeacht leef-
tijd, niveau of de stijl van keepen.
Aan de basis ervan staan drie ele-
menten: plezier, zweet en leren. “In

die combinatie zit ook de kracht,”
benadrukt Martijn. “Want als je
geen plezier hebt, verdwijnt vaak
snel de motivatie en dat werkt ook
weer door in de training.”
“Andersom werkt dat hetzelfde.
Vaak wordt gedacht dat trainen
een kwestie is van herhalen. Dat
klopt voor een deel. Maar als je ie-

dere week dezelfde oefeningen
doet, wordt het een sleur. Je weet
precies wat er gaat komen. Daar-
om doen wij het anders. Door de-
zelfde vaardigheden te trainen,
maar steeds op een andere ma-
nier. Geen training is hetzelfde.
Daardoor blijft het leuk en uitda-
gend.”

WEDSTRIJDGERICHT
Het Drijver Goalie System is geënt
op wedstrijdgerichte trainingsvor-
men. “Daar word je niet alleen
beter van, maar ook bepalender.
Neem bijvoorbeeld ballen die rich-
ting de zijplank worden geslagen.
Daar zijn allerlei oefeningen voor
met spectaculaire duiken. Dat le-
vert applaus op, maar statistisch
gezien zijn daar de minste doelpo-
gingen. Het is veel effectiever  om
op je benen te blijven staan en te
anticiperen. Daardoor kun je ook
meteen reageren op een vervolg.
Juist die details maken het verschil
en bepalen of je een medaille
haalt of niet.”

WERELDTOP
Het is een mooi bruggetje naar de
wereldtop. Als keeperstrainer was
Martijn actief op zes Olympische
Spelen, 10 EK's, zes WK's en 11
Champions Trophy's en twee FIH
Proleagues. In 2008 won hij zilver

met Spanje. In 2012 begeleidde hij
de keepers van Oranje naar Olym-
pisch zilver. In 2016 won Maddie
Hinch met het Britse elftal goud
op Spelen van Rio. En in 2021 won
Josine Koning met het Nederland-
se team goud in Tokio. 

KAMPONG
Op clubniveau was Martijn betrok-
ken bij 14 landstitels en 7 Europe-
se clubtitels. Daarnaast is hij met
zijn Academy betrokken bij de
keeperstrainingen en -opleidingen
van Pinoké, HGC en Kampong. 

“Op Kampong zijn wij verantwoor-
delijk voor de opleiding en training
van alle keepers. Vanaf de mini's
tot en met Dames en Heren 1.
Daar hebben we ook onze Drijver
Goalie Academy voor keepers van
de A t/m D. Dat doe ik uiteraard
niet alleen. Wij hebben inmiddels
een groot aantal gekwalificeerde
trainers die allemaal zijn opgeleid
met het Drijver Goalie System.

NIEUWE ONTWIKKELINGEN
Het Drijver Goalie System is in de
loop der jaren steeds verder geë-
valueerd. “De filosofie staat nog al-
tijd overeind, maar het hockey is
natuurlijk enorm veranderd. Daar-
om kijken we gericht naar nieuwe
ontwikkelingen, investeren veel in

kennis en proberen op allerlei ma-
nieren voorop te lopen. Dat moet
ook. Het gaat immers niet om ons,
maar om de keepers en hun ont-
wikkeling. Zij verdienen de beste
opleiding, training en begeleiding. ”

ONDER DE HELM
Het is bijzonder met hoeveel pas-
sie Martijn over keepers spreekt.
“Keepen is mijn passie. Er is niets
mooier dan trainen met enthou-
siaste keepers die beter willen wor-
den. Of ik nu met David Harte werk
of met een keepster van de MC2.
Keepers zijn geweldig en het is nog
altijd een feest om hen te begelei-
den, te trainen en te helpen.”

“Daarbij gaat het niet alleen om
technische skills, maar ook om de
mens. Zowel in de top als bij de
jeugd. Wie ben je, wat wil je leren
en wie zit er eigenlijk onder de
helm. Sommige kinderen staan
met veel bravoure in het veld.
Maar het kan best zijn dat het ver-
legen jongetje dat alles super-
spannend vindt veel meer talent
heeft. En als je hem dan op een
goede manier helpt en begeleidt,
en het wordt uiteindelijk écht een
keeper, is dat prachtig.”

“Ik haal daar veel voldoening uit.
Daarom vind ik de hockeykeepers-
kampen die wij organiseren ook
zo leuk. Geweldig om al die blije
kinderen te zien en hen te zien
groeien op ieder niveau. En vaak
zie je dat keepers die in een
breedteteam hockeyen de groot-
ste stappen maken en met veel
meer zelfvertrouwen naar huis
gaan. Gegroeid als keeper én ge-
groeid als mens. Daar word ik heel
blij van!”  

Goalie Guru, Keepersexperts, Academy Master of Keeperstrai-
ner. Google een term die met keepen te maken heeft en de
naam van Martijn Drijver komt naar voren. Dat is ook logisch.
De Hillegommer reist al meer dan 35 jaar de wereld over om
hockeykeepers te trainen, te helpen en te begeleiden. Van
absolute topsterren tot beginnende keepertjes. Volgens zijn
eigen filosofie en met ongekend veel plezier en energie. 

HOCKEYKEEPERSKAMPEN
Wil jij een onvergetelijk kamp beleven? Een nog betere goalie wor-
den? En vrienden voor het leven maken? Dan zijn de Drijver Goalie
Camps iets voor jou! Voor trainingen van topniveau én voor een 
topsfeer. Ook dit jaar worden er weer hockeykeeperskampen 
georganiseerd in de mei-, zomer- en herfstvakantie. Kijk voor meer
info op www.drijver.com/kampen.

Martijn Drijver

'Keepers zijn
geweldig!'
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Het WK Hockey Dames 2022
vindt plaats in Spanje en Neder-
land. Het is voor het eerst in de
historie dat het eindtoernooi
wordt gespeeld in twee landen.
Dit heeft als reden dat de
Spaanse hockeybond bij de kan-
didaatstelling en het bid voor
het WK twee varianten indiende
bij de wereldhockeybond FIH. 

De ene variant ging uit van orga-
nisatie door Spanje alleen. De
andere variant werd onder-
steund door de KNHB. Deze
optie had als vertrekpunt dat
zowel in Nederland als in Spanje
wedstrijden konden worden ge-
speeld. Met deze tweede variant
versloeg Spanje de bids van
Duitsland, Maleisië en Nieuw-
Zeeland. 

16 LANDEN
Aan het WK 2022 nemen 16 lan-
den deel, verdeeld over vier
poules van vier landen. De wed-
strijden van Poule A en B wor-
den gespeeld in het Wagener
Stadion. Poule C en D worden
afgewerkt in Spanje; in het
Olympisch Stadion in Terrassa.
Ook de cross-overs en kwartfi-

nales worden in beide landen
gespeeld. De halve finales en fi-
nales vinden plaats in Spanje. 

POULES
Groepshoofd Nederland is inge-
deeld in Groep A. Daarin treffen
de Oranjedames Duitsland, Ier-
land en Chili. De toplanden En-
geland, Argentinië en Australië
zijn op basis van hun ranking
eveneens groepshoofd in de re-
spectievelijke poules B, C en D.
De poulewinnaars plaatsen zich
rechtstreeks voor de kwartfina-

le. De nummers twee en drie
spelen kruisfinales om de overi-
ge vier kwartfinaleplaatsen. 

WEDSTRIJDEN NEDERLAND
Nederland speelt de groepswed-
strijden vanzelfsprekend in het
Wagener Stadion. Oranje start
het toernooi op zaterdag 2 juli
tegen Ierland. Op 3 juli wacht
Duitsland en op 6 juli staat het
duel met Chili op het program-

ma. Mocht Nederland als eerste
in de poule eindigen, dan speelt
het op dinsdag 12 juli 19:30 uur
in Amsterdam de kwartfinale.

TICKETS
De publieke belangstelling voor
het event is groot. Dit geldt
zeker voor de wedstrijden van
het Nederlands Elftal Dames.
Voor de wedstrijden in het Wa-
gener Stadion zijn tickets ver-
krijgbaar via www.wkhoc-
key2022.com/tickets. Voor
tickets voor de duels in Spanje
kun je terecht op www.ticket-
master.es. Meer informatie over
de ticketverkoop is te vinden op
de website van de FIH:
www.fih.ch. Of op www.wkhoc-
key2022.com.

VOORBEREIDING
Nederland speelt in de voorbe-
reiding op het WK een serie in-
terlands in de FIH Pro League. Te
beginnen op 28 en 29 mei tegen
Argentinië. Op 4 en 5 juni wacht
een dubbele ontmoetingen met
Engeland. Op 11 en 12 juni

speelt Oranje tegen Duitsland.
Op 21 en 22 juni staan er twee
duels tegen China op het pro-
gramma. 

RECORDHOUDER NEDERLAND
Het Nederlands Elftal Dames is
op het WK Hockey het meest
succesvolle team en absoluut re-
cordhouder. De Oranjedames
behaalden maar liefst 11 keer
de wereldtitel, 4 keer zilver en
een keer brons. Het eerste goud
werd veroverd op het WK 1971
in Nieuw-Zeeland. De laatste
maal dat Nederland de wereldti-
tel behaalde was vier jaar gele-
den, op het WK 2018 in Londen.
Nederland is ook het enige land
dat aan elke editie van het WK
Hockey heeft deelgenomen.

Wereldtitels

Goud! Met dat doel start het Nederlands Elftal Dames
op 1 juli aan het Wereldkampioenschap Hockey 2022.
Vier jaar geleden veroverden de Oranjedames in Lon-
den overtuigend de wereldtitel door in de finale het
verrassende Ierland met 0-6 te verslaan. Nu wacht een
nieuwe missie op een uniek toernooi. 

WK Hockey 
Dames 2022

NEDERLAND 11

DUITSLAND 2

ARGENTINIË 2

AUSTRALIË 2

ENGELAND 1






